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‘Onze nob’le discipline’ 
 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard  
NB: Voor ceremonieel gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen. 

 

Onze nob’le discipline,  
De politieke wetenschap!  

Het debat is voor ons routine,  
Trots op ’t studieus broederschap,  

Dit Leidsch superieur instituut,  
Eren wij de vereniging,  

Die heerst en regeert deze stad:  
Sedert ’t jaar één-en-tachtig  

Is de SPIL oppermachtig!  
Maak plaats, hier is de SPIL!  
De SPIL maakt ‘t verschil!  

Chapeau, chapeau:  
Wij prijzen hoog De glorie van de SPIL  

[[Rijk’lijk vloei’ de alcohol,  
De politieke borrelpraat!  

Drinken hoort bij ’t protocol,  
Zoveel dat het nergens meer op slaat.  

Dit Leidsch superieur instituut,  
Eren wij de vereniging,  

Die heerst en regeert deze stad:  
Wie ons ziet heeft direct  

een Minderwaardigheidscomplex!  
Maak plaats, hier is de SPIL!  

De SPIL maakt ’t verschil!  
Chapeau, chapeau:  

Wij prijzen hoog De glorie van de SPIL]] 
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EINDVERSLAG XXXVIIIe BESTUUR DER SPIL, ‘SERIAL SPIL’ER’ 

 1. LANGETERMIJNDOELSTELLINGEN STUDIEVERENIGING VOOR 

POLITICOLOGEN IN LEIDEN 

In de statuten zijn de doelen van de vereniging vastgelegd. Deze luiden als volgt: 

 De vereniging heeft als doel: 

1.a. het bijdragen tot een levendige gedachtewisseling over onderwerpen die in de studie Politieke 

Wetenschappen en daarbuiten de aandacht van politicologen behoeven; 

1.b. het bevorderen van contacten met universiteiten buiten Nederland in de ruimste zin des woords; 

1.c. het informeren over de mogelijkheden van stage en over de positie van de politicoloog op de 

arbeidsmarkt; 

1.d. het bevorderen van de informele contacten tussen politicologen. 

2. Zij tracht dit doel te bereiken door het organiseren van bijeenkomsten in de ruimste zin des woords, 

binnen- en buitenlandse excursies en de uitgaven van een blad. 

3. De vereniging is politiek neutraal. 

 Dit zijn de fundamenten waarop het beleid van het 38e bestuur Serial SPIL’er gebouwd is. 

 

 2. VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN 

‘Het is net alsof je met z’n allen bij de Albert Heijn werkt en dan met z’n allen ontslag neemt.’ - Frits 

over de wissel-ALV. 

Het 38e bestuur der SPIL heeft het afgelopen jaar de volgende drie verenigingsbrede doelstellingen 

gehanteerd.  

2.1 Ledenbinding 

Het 38e bestuur heeft afgelopen jaar ledenbinding als algemeen doel gesteld. Een vereniging kan 

uiteraard niet bestaan zonder haar leden, dus het is van het grootste belang dat zij betrokken worden 

bij de vereniging. Het bestuur heeft het afgelopen jaar het hok in zowel Leiden als Den Haag 

opengehouden van 10 tot 17 uur. Door de openingstijden gelijk te trekken, werd het hok in Den Haag 

steeds beter bezocht. Gedurende de tentamenperiode, werden de hok-openingstijden afgestemd op de 

tentamens die plaatsvonden in de desbetreffende stad. Hierdoor kregen studenten de kans om altijd 

voor of na hun tentamen even langs te komen in het hok. Het bestuur heeft gedurende het jaar een 

open en actieve houding aangenomen in het hok om studenten zich welkom te laten voelen. Daarnaast 

heeft het bestuur haar best gedaan om het hok gezellig te maken, bijvoorbeeld door de aanschaf van 

kerstverlichting. Ook heeft het bestuur een hokactiviteit in Den Haag georganiseerd zodat leden 

bekender zouden worden met het hok en hier vaker langs zouden komen. Het bestuur denkt dat dit 

positief heeft uitgepakt. Het 38e bestuur raadt het volgende bestuur aan dit soort activiteiten wederom 

te organiseren.  
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Het 38e bestuur heeft het afgelopen jaar haar best gedaan om leden actiever bij de SPIL te betrekken 

door hen actief te benaderen op activiteiten. Daarnaast zijn er activiteiten georganiseerd die voor 

verschillende soorten leden interessant waren, om te zorgen dat er niet alleen nieuwe leden bij de SPIL 

actief werden, maar de oude garde ook actief te houden. Een voorbeeld hiervan is het SPIL Weekend, 

waar veel ouderejaars bij aanwezig waren. Daarnaast worden de SPIL borrels in Leiden nog steeds 

druk bezocht, maar is het zeker een goede toevoeging geweest om in Den Haag borrels te organiseren 

na elke tentamenweek. Het 38e bestuur raadt het 39e bestuur daarom ook aan om te onderzoeken of 

deze borrels in Den Haag vaker te georganiseerd kunnen worden. Tot slot is er dit jaar een Master 

borrel georganiseerd, in de hoop master studenten bij de verenigingen te kunnen betrekken. Het SPIL 

bestuur hoopt dat met de vorming van een master commissie, deze studenten actiever zullen worden 

bij de SPIL in de komende jaren en meer activiteiten voor masterstudenten kunnen organiseren. 

Terugkijkend op het afgelopen jaar, denkt het 38e bestuur dat zij gedaan heeft wat kon om de SPIL 

benaderbaar te maken voor zowel nieuwe, als ouderejaars studenten. Doordat het bestuur een grote 

variëteit aan activiteiten heeft georganiseerd voor verschillende soorten studenten gelooft het bestuur 

dat de studenten die in deze activiteiten geïnteresseerd waren zich welkom hebben gevoeld en vaker 

terug zullen komen. Daarmee heeft het bestuur veel Serial SPIL’ers gecreëerd. 

2.2 Groei 

Met de komst van de bachelor Politicologie: International Relations and Organisations is er een 

enorme groei geweest in het aantal studenten van het Instituut Politieke Wetenschap. Om zo veel 

mogelijk van deze groei te profiteren heeft het 38e bestuur het doel gesteld mee te gaan in deze groei 

door het ontwikkelen van de vereniging. Hierbij heeft het bestuur het afgelopen jaar de nadruk gelegd 

op vooruitstrevendheid met respect voor de bestaande tradities.  

Zo heeft het bestuur een commissiestructuurhervormingsplan doorgevoerd waarmee er meer 

commissieplekken gecreëerd zijn dan voorheen. Vanaf dit verenigingsjaar telt de SPIL negentien 

commissies in plaats van twaalf. Door deze groei van het aantal commissieplekken is er dus voor meer 

SPIL’ers de mogelijkheid zich persoonlijk te ontwikkelen binnen de SPIL. Binnen de commissies 

zullen ook functies als voorzitter, secretaris en penningmeester voorkomen. Hierdoor krijgen 

commissieleden de kans andere soort vaardigheden te ontwikkelen en zo ook weer persoonlijk te 

groeien. De commissies zijn inmiddels samengesteld volgens de nieuwe commissiestructuur. Een paar 

van deze commissies, zoals de Lange Reis commissie en de SPIL Weekend commissie, worden later 

dit verenigingsjaar samengesteld. Het 38e bestuur heeft het vertrouwen in haar opvolgers dat zij de 

nieuwe commissiestructuur op een goede manier in werking zullen laten treden.  

Daarnaast zal de vereniging groeien door de overname van LAP. Deze alumnivereniging voor 

politicologen heeft zichzelf opgeheven en het 38e bestuur heeft samen met hen besloten dat de SPIL 

het alumnibestand van het LAP over zal nemen. Hierdoor groeit de vereniging niet alleen qua aantal 

personen maar is er ook meer kans voor persoonlijke groei van SPIL’ers aangezien deze alumni 

uitgenodigd kunnen worden voor carrière-evenementen.  

2.3 Balans 

De afgelopen twee jaar is de SPIL niet alleen aanwezig geweest in Leiden maar ook in Den Haag, en 

dit zal de komende jaren niet anders zijn. Het 38e bestuur heeft zich dit jaar dan ook als doel gesteld 

genoeg aanwezig te zijn in zowel Leiden als Den Haag en leden uit beide steden zo goed mogelijk te 

representeren. Zo zijn hokdiensten in beide steden dit jaar gelijk getrokken, is er een balans tussen 
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studies en jaarlagen gevonden binnen commissies en zijn er in beide steden activiteiten georganiseerd. 

Het 38e bestuur geeft haar opvolgers mee vooral de balans tussen beide steden te blijven zoeken en 

ook per activiteit te kijken waar deze het beste plaats kan vinden. Ook geeft het 38e bestuur mee om te 

onderzoeken of er meer borrels in Den Haag plaats kunnen vinden. 

In de jaarplanning is per activiteit aangegeven of deze in Den Haag of in Leiden heeft plaatsgevonden. 

Het 38e bestuur heeft 47% van haar activiteiten in Leiden en 53% in Den Haag georganiseerd. Hierbij 

zijn ook pré-buitenland activiteiten meegenomen. Bestuurssollicitaties zijn zowel in Leiden als in Den 

Haag gehouden en bepaalde activiteiten zijn herhaald voor verschillende groepen studenten. Zo is er 

een Engelstalige en Nederlandstalige excursie naar de Tweede Kamer georganiseerd.  

3. VOORZITTER & COMMISSARIS ACQUISITIE 

3.1 Voorzitter 

“Everything the light touches is our kingdom.” - Mufasa 

3.1.1 Interne bestuurszaken 

De primaire taak van de voorzitter gedurende afgelopen jaar is het zorgen voor het goed verlopen van 

de interne bestuurszaken. De voorzitter zorgde ervoor dat zij voortdurend op de hoogte was van hoe 

SPIL-gerelateerde zaken liepen, maar ook hoe het persoonlijk met de rest van haar bestuur gesteld 

was. Door het houden van evaluatiegesprekken na elk blok, kreeg elk bestuurslid de kans open en 

eerlijk met de voorzitter in gesprek te gaan over de lopende gang van zaken. Daarnaast heeft het 

bestuur gedurende het jaar wekelijks een bestuursvergadering gehouden waar alle bestuursleden de 

voortgang van hun taken bespraken en eventuele taken die opgepakt moesten worden, werden 

verdeeld. Tijdens deze bestuursvergadering is er altijd ruimte geweest voor het bespreken van 

problemen of zaken waar men tegen aanliep. De voorzitter is ervan overtuigd dat deze open houding 

binnen het bestuur heeft gezorgd voor een betere werkhouding. 

 3.1.2 Externe vertegenwoordiging 

Naast de interne vertegenwoordiging vertegenwoordigt de voorzitter het bestuur en de SPIL extern. 

Waar nodig gebeurt dit richting de Universiteit Leiden en daarnaast binnen de Verenigings Overleggen 

(VerO’s) van de Faculteit Sociale Wetenschappen en de Faculty of Governance and Global Affairs 

waarbinnen de voorzitter plaatsneemt. Verder vertegenwoordigt de voorzitter de SPIL bij het 

Studievereniging Overleg Platform (StOP), waarvan zij de Algemene Vergaderingen bijwoont. Tot 

slot wordt de SPIL vertegenwoordigd binnen het Platform voor Politicologen (PvP). De voorzitter is 

ervan overtuigd dat deze vormen van vertegenwoordiging belangrijk zijn voor de vereniging. Binnen 

deze verschillende platformen wordt kennis vergaard over de gang van zaken binnen andere 

verenigingen en blijft de voorzitter goed ingelicht. De voorzitter merkt dat het uitwisselen van 

informatie tussen verschillende verenigingen, zeker in de vorm van een VerO, goed werkt en dat de 

verenigingen elkaar van advies kunnen voorzien en kunnen helpen waar nodig. Het is altijd belangrijk 

om te leren hoe zaken bij andere verenigingen verlopen en het VerO leent zich hier uitstekend voor. 

De voorzitter moet hierbij wel benoemen dat het VerO van de Faculty of Governance and Global 

Affairs aanzienlijk minder plaatsvond dan het VerO van de Faculteit Sociale Wetenschappen, 

aangezien dit eerste overleg een zogezegd campus overleg was dat plaatsvond naast het gewone 

faculteits VerO, waarvoor de SPIL niet in aanmerking komt. Tijdens de VerO’s van de FSW werden 

zaken als de ruimtelijke bezetting van het FSW, het organiseren van een dag ter ere van Pieter de la 
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Court en internationalisering besproken. Tijdens de VerO’s van de Campus The Hague werden de 

ideeën geopperd om een gezamenlijk feest te organiseren, dit is er uiteindelijk niet van gekomen. De 

voorzitter denkt dat het VerO in Den Haag zou moeten blijven bestaan, maar dat het vooral nuttiger 

zou worden als het vaker georganiseerd zou worden. Tot slot heeft de voorzitter afgelopen jaar het 

contact met de Raad van Advies (RvA) onderhouden. Voorafgaand aan het versturen van de stukken 

naar de leden, heeft het bestuur hun ALV-stukken eerst naar de RvA gestuurd om ze te laten voorzien 

van commentaar. Dit is erg goed bevallen en de voorzitter raadt het volgende bestuur aan om dit weer 

te doen. Daarnaast heeft het bestuur een borrel met de Raad van Advies georganiseerd om hen kennis 

te laten maken met het nieuwe bestuur. 

 3.1.3 Platform voor Politicologen 

 Binnen het PvP overleggen de verschillende studieverenigingen voor politicologen binnen Nederland, 

dit zijn EOS (Vrije Universiteit), Ismus (Radboud Universiteit) en Machiavelli (Universiteit van 

Amsterdam). De taak van de voorzitter binnen het PvP is dit jaar PiP Congres Coördinator. Deze taak 

bestond in eerste instantie alleen uit het coördineren en controleren van de PiP-commissie. Helaas viel 

de voorzitter van deze commissie halverwege het jaar uit. De voorzitter van de SPIL heeft toen de 

taken als voorzitter van de PiP-commissie erbij genomen. De voorzitter heeft gemerkt dat dit soms 

lastig te combineren was met haar andere taken. Ondanks dat er veel gemotiveerde commissieleden 

waren, die de werkdruk verlaagd hebben, bleef het voorzitten van deze commissie lastig aangezien 

commissieleden soms moeilijk te bereiken waren. Doordat commissieleden niet lid waren van 

dezelfde vereniging, leek hun motivatie voor het commissiewerk soms lager. Daarbij kwam dat op 

aanraden van vorig jaar naar een locatie voor het PiP Congres in Utrecht gezocht werd. De commissie 

merkte dat locaties hier aanzienlijk duurder waren dan in één van de steden waar de verenigingen 

zetelen. Op aanraden van de Raad van Toezicht van het PvP, hebben het PvP en de commissie 

besloten het congres te verplaatsen naar Leiden. Dit was het juiste besluit, maar betekende wel dat de 

zoektocht naar een locatie een tweede keer gevoerd zou moeten worden en de promotie later gestart 

kon worden. De voorzitter heeft haar opvolger binnen het PvP aangeraden om volgend jaar niet uit te 

wijken naar een stad anders dan Amsterdam, Leiden of Nijmegen. Daarnaast zal er vanaf volgend jaar 

een vice voorzitter aangesteld worden binnen de PiP commissie en zal de focus meer moeten liggen op 

informele binding binnen de commissie, om commissieleden gemotiveerder te maken. Buiten het PiP 

Congres, heeft de voorzitter het contact en de kennisuitwisseling binnen het PvP als zeer prettig en van 

grote toegevoegde waarde ervaren, door de tips die over bijvoorbeeld internationalisering uitgewisseld 

konden worden. 

3.1.4 SPIL Weekend 

De verantwoordelijkheid voor de SPIL Weekend-commissie is dit jaar onder de voorzitter gevallen. 

Het SPIL Weekend heeft plaatsgevonden van 10-12 mei in het dorp Terblijt, nabij Maastricht. 

Gedurende dit weekend werden het ‘hutje op de hei’-idee en een stedentrip gecombineerd. De 

commissie en het bestuur had verwacht dat door deze langgekoesterde wens van de ALV in vervulling 

te laten gaan, er meer dan genoeg aanmeldingen voor het weekend zouden zijn. Helaas bleek dit niet 

het geval en vertrok de SPIL uiteindelijk met 29 SPIL’ers richting Limburg. Binnen deze groep was de 

verdeling van eerstejaars- en ouderejaars studenten wel goed verspreid. Daarnaast zijn er (buiten de 

internationale commissieleden) ook twee internationale leden meegegaan op het weekend. Gelukkig 

was het verminderde aantal deelnemers geen probleem voor de begroting en zeker niet voor de 

gezelligheid op het weekend. Ondanks dat er een kleinere delegatie aanwezig was, was het weekend 

zeer geslaagd en is het zeker aan te raden volgende jaren te blijven kijken naar de mogelijkheid van 
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een ‘hutje op de hei’ in plaats van direct te kiezen voor een stedentrip. De voorzitter heeft gedurende 

het jaar contact onderhouden met de commissie door aanwezig te zijn bij enkele vergaderingen en 

contact te onderhouden met de voorzitter. Zo was zij continue op de hoogte van wat er speelde binnen 

de commissie. 

 3.1.5 CIROS 

Vorig jaar is de Community for International Relations and Organisations Students (CIROS) 

opgericht. CIROS organiseert deels dezelfde en deels aanvullende activiteiten op de SPIL. Hierdoor is 

vanuit het instituut de vraag gekomen om een oplossing te bedenken voor het bestaan van deze 

community naast onze vereniging. Zoals op vorige ALV’s besproken is, is hieruit het plan gekomen 

om CIROS een dispuut van de SPIL te maken. Helaas heeft CIROS zich teruggetrokken uit deze 

onderhandelingen, waardoor dit plan niet door kan gaan. CIROS is onlangs officieel een 

studentenorganisatie geworden, maar de SPIL is, en blijft, de enige erkende studievereniging voor 

politieke wetenschap, waaronder ook IRO valt. Wel is het bestuur zich ervan bewust dat CIROS 

aanvullende activiteiten kan organiseren, waar ook vraag naar is. Het lijntje tussen het CIROS en SPIL 

bestuur is kort, zodat overlap zoveel mogelijk vermeden kan worden. Zo is er ook samengewerkt 

tussen CIROS en SPIL bij het organiseren van de ‘IROC month’ (International Relations and 

Organisations Community Month). In de maand september worden er zowel door CIROS, als door de 

SPIL veel activiteiten georganiseerd in het kader van ledenbinding en het leren kennen van de stad 

Den Haag. Doordat CIROS en SPIL hierover goed gecommuniceerd hebben en beiden tijdig kenbaar 

gemaakt hebben welke activiteiten zij wanneer willen organiseren, is er geen overlap ontstaan in deze 

maand. 

3.1.6 Commissiestructuur hervorming 

Afgelopen jaar is het plan om de commmissiestructuur hervorming in te stellen, goedgekeurd door de 

ALV. Sinds dat moment is het bestuur bezig geweest met voorbereidingen treffen voor het instellen 

van een nieuw bestuur. Sinds de bekendmaking van het 39e bestuur, worden zij door hun voorgangers 

goed ingewerkt op de verschillende taken die zij aankomend jaar gaan krijgen. In deze inwerksessies 

heeft de nadruk gelegen op de verschillen ten opzichte van de functies van vorig jaar. Daarnaast 

worden sommige bestuursleden voor hun bestuurstaken ingewerkt door verschillende bestuursleden, 

maar dit wordt niet als onprettig ervaren. Er is een nieuwe bestuurshandleiding gemaakt,waarop het 

bestuur altijd kan terugvallen. Het bestuur heeft hen meegegeven om het nieuwe systeem aankomend 

jaar te evalueren, zowel onderling, als met de Raad van Advies en oud-besturen. Tijdens deze 

evaluaties moet er gekeken worden naar de tijd die bestuursleden kwijt zijn aan hun taken, hoe 

commissieleden het nieuwe systeem ervaren en of er meer mogelijkheid is tot persoonlijke groei voor 

commissieleden. Het 38e bestuur der SPIL is ervan overtuigd dat het nieuwe systeem beter zal werken 

en dat het 39e bestuur dit goed in gang zal zetten. 

3.1.7 Overige activiteiten 

Afgelopen jaar heeft de voorzitter, in samenwerking met de commissaris DEBAT, de Actieve Leden 

Dag georganiseerd. Deze dag was zeer geslaagd en heeft veel positieve reacties gekregen. Daarnaast is 

het bestuur erin geslaagd het hele jaar door beide hokken even lang open te laten zijn. In het hok werd 

door het bestuur een open en actieve houding aangenomen. Deze zelfde houding werd door het bestuur 

aangenomen op activiteiten en reizen. Het bestuur heeft geprobeerd de aanwezige SPIL’ers zoveel 

mogelijk welkom te laten voelen en vindt dat zij geslaagd is in haar taak. 
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 3.2 Commissaris Acquisitie 

“GRATIS. G, R, A, T, I, S.” -  Kettingroker Joke bij Lingo. 

 3.2.1 Financiën 

Afgelopen jaar heeft de commissaris Acquisitie zich samen met haar commissie ingezet om het 

gestelde doelbedrag te halen. Helaas zijn een aantal inkomsten, zoals van Athenastudies, tegengevallen 

en hebben sommige voormalige partners aan te geven niet meer met de SPIL samen te willen werken, 

zoals kapsalon Promise. Mede hierdoor en door het feit dat de boekverkoop verrassend hoog uitviel, 

heeft het bestuur besloten het te houden bij lagere acquisitie inkomsten, juist zodat er niet te veel geld 

binnen zou komen. De commissaris is tevreden met dit besluit en denkt dat haar commissie hoe dan 

ook goed werk heeft geleverd. De Nederlands lessen van TCE zijn dit jaar goed op gang gekomen, wat 

veelbelovend is voor het nieuwe jaar. Daarnaast zijn de contracten met Eazie en Joorit verlengd en is 

Geld.nl binnengehaald als nieuwe financiële partner van de SPIL. Verder zijn er een aantal niet 

financiële samenwerkingen gesloten, zoals met Nocto. De commissaris raadt haar opvolger aan vooral 

te focussen op nieuwe partners in Den Haag. 

 3.2.2 Samenwerking 

De commissaris heeft zich dit jaar, naast de samenwerking met bedrijven, op samenwerking met 

andere verenigingen gefocust. Zo is er nauw contact met de gangverenigingen geweest, zowel binnen 

als buiten het VerO, en werden er tips en informatie uitgewisseld. Daarnaast heeft de commissaris het 

acquisitie overleg van het StOP bijgewoond, om zo meer informatie te vergaren over hoe acquisitie bij 

andere verenigingen is geregeld. Tot slot heeft de commissaris de commissie vesten voor alle 

commissies geregeld.  

 3.2.3 Merchandise 

De commissie heeft in het eerste semester hun eerste merchandise item op de markt gebracht: het SPIL 

Bicycle Package. De commissie was erg enthousiast over dit item omdat het verschillende, kleinere, 

merchandise items combineert en heeft dan ook de volledige vrijheid gekregen om dit te mogen 

ontwerpen. De verkoop van dit merchandise item is goed gegaan, de commissaris verwacht dat het dit 

jaar en komende jaren ook nog verkocht kan en zal worden. Het tweede item werd de SPIL 

pasjeshouder. Door het kleine formaat van dit item en de goedkope prijs, is dit veelvuldig verkocht. 

De commissaris zou de aankomende commissaris en haar commissie dan ook aanraden om weer naar 

dit soort artikelen op zoek te gaan. Daarnaast heeft de commissaris actief de verkoop van de 

vlinderdassen voor het gala gepromoot en zijn er vele strikjes en dassen aangeschaft voor de reizen en 

activiteiten. 

 3.2.4 Commissie 

De commissie Acquisitie heeft dit jaar bestaan uit vijf leden, waarvan één internationaal lid en leden 

uit verschillende jaarlagen. De commissaris merkt dat dit de juiste balans is geweest en dat er een 

prettige sfeer heerste binnen de commissie. De commissie is, in vergelijking met andere commissies, 

relatief klein. De commissaris merkt dat een grotere commissie niet nodig zou zijn. De commissie 

heeft zelfstandig bedrijven aangeschreven, maar dit wel altijd teruggekoppeld naar de commissaris en 

de rest van de commissie. Verder werd de commissie ook betrokken bij de contacten die de 

commissaris onderhoudt, door bijvoorbeeld mee te gaan op een afspraak of mee te denken over 
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afspraken die gemaakt kunnen worden. De ondersteuning vanuit de commissie helpt en steunt de 

commissaris in haar werkzaamheden. Daarnaast ziet de commissaris dat de commissieleden zich 

persoonlijk ontwikkelen en leren van hun commissiewerk. De commissaris denkt dat het een goede 

ontwikkeling is dat de commissie zich volgend jaar zal storten op het werven van kortingsacties en 

gratis producten voor SPIL-leden, in plaats van het werven van geld. Zo zal de commissie veel 

onafhankelijker te werk kunnen gaan en kan de commissaris zich volledig richten op het werven van 

geld. 

4. SECRETARIS & COMMISSARIS PROMOTIE 

4.1 Secretaris 

““Ga je weg?”, zegt ze, ik zeg, “Dat is wat ik je zeg”.” – LU BACH in ‘Beter in Bed’ 

4.1.1 Ledenbestand 

De SPIL telt op dit moment (…) leden. Hiervan studeren (…) IRO en zijn (…) internationale 

studenten. (…) studeren Politicologie: Algemeen, (…) Internationale Politiek en (…) Internationale 

Betrekkingen en Organisaties. Het ledenbestand is het afgelopen jaar zo goed mogelijk op orde 

gehouden. Er werden veelvuldig back-ups in PCLeden gemaakt. Backups zijn ook gekopiëerd naar de 

harde schijf. Op het moment van schrijven kampt PCLeden nog met problemen bij het uploaden van 

leden vanaf de Nederlansde internetpagina. Hier wordt samen met de ICT-afdeling van de faculteit aan 

gewerkt. 

4.1.2 Nieuwsbrief 

Elke eerste maandag van de maand is de nieuwsbrief verstuurd. De internationale studenten die lid zijn 

van onze vereniging in acht genomen, werd de nieuwsbrief in twee talen geschreven. De agenda van 

de desbetreffende maand stond in het Engels weergegeven in de nieuwsbrief. Dit zodat iedereen 

gemakkelijk een beknopt overzicht van ons programma kon vinden. Na het aannemen van een motie 

tegen ons English follows Dutch beleid, is er voor de algemene tekst in de nieuwsbrief een Dutch 

follows English beleid gehanteerd. 

4.1.3 Reünisten 

De SPIL telt (…) reünisten. Deze reünisten ontvingen vier keer dit jaar het tijdschrift DEBAT, en drie 

keer dit jaar de reünistennieuwsbrief. De eerste reünistennieuwsbrief is in december verstuurd. Vanuit 

de ALV is het idee gekomen om het versturen van de reünistennieuwsbrief op te nemen in de 

jaarplanning. Dit heeft de secretaris echter niet als voordelig ervaren en zal dit dan ook niet aanraden 

aan haar opvolgster. Het schrijven en versturen van de reünistennieuwsbrief is iets wat de secretaris in 

een wat rustigere periode kan doen, zolang er maar ongeveer evenveel tijd zit tussen de brieven. Om 

onnodig strepen in de jaarplanning te voorkomen raadt de secretaris aan het versturen van de 

reünistennieuwsbrieven niet meer op te nemen in de jaarplanning. 

4.1.4 Alumni 

De secretaris heeft zich ingezet voor het goed onderhouden van contact met onze alumni. Dit onder 

andere doormiddel van het promoten van het Mentorennetwerk vanuit het Instituut Politieke 

Wetenschappen. Ook is de secretaris samen met de commissaris Onderwijs in gesprek gegaan met het 

bestuur van het LAP, de vereniging voor alumni van Politicologie aan de Universiteit Leiden. Het 
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LAP gaat zichzelf opheffen als vereniging en de SPIL zal het alumnibestand van hun overnemen. Ook 

zal de SPIL een aantal activiteiten voor de alumni organiseren. Dit zal gedaan worden door de 

secretaris en de commissaris Onderwijs & Politiek, eventueel in combinatie met een paar 

gemotiveerde alumni. De secretaris geeft aan het volgende bestuur mee na te denken over een alumni-

commissie in de toekomst.  

4.1.5 Algemene Ledenvergaderingen 

Het afgelopen jaar werd voor de Algemene Ledevergaderingen het advies van de Werkgroep 

Hervorming Algemene Ledenvergaderingen (de WHALV) zo goed mogelijk opgevolgd. Zo waren er 

tijdens de Beleids-ALV en de Commissiestructuurhervormings-ALV maaltijden aanwezig, en tijdens 

de Tussentijdse- en Instemmings-ALV happen en drankjes. Er is getracht de ALV’s in ieder geval na 

de eerstejaarscolleges te laten plaatsvinden, maar met de komst van IRO in Den Haag is dit soms nog 

lastig gebleken. Commissieleden werden geacht aanwezig te zijn bij de ALV’s en konden alleen met 

reden zich bij hun commissaris afmelden voor een ALV. De secretaris geeft aan het volgende bestuur 

mee deze regel weer toe te passen in hun commissies. 

Er is rekening gehouden met internationale studenten die geen studenten OV hebben en vanuit Den 

Haag naar een ALV in Leiden zouden moeten komen. Voor hen is er elke keer voor de ALV een 

Informatie Bijeenkomst georganiseerd in Den Haag. Tijdens de algemene ledenvergadering gaf de 

secretaris dan een samenvatting van wat er gezegd werd door de leden tijdens de betreffende 

Informatie Bijeenkomst. Hoewel de opkomst tijdens deze bijeenkomsten niet altijd even hoog was 

raadt het bestuur haar opvolgers wel aan de bijeenkomsten te blijven organiseren zolang algemene 

ledenvergaderingen in Leiden georganiseerd worden.   

Tijdens de algemene ledenvergaderingen het afgelopen jaar werd er zowel Nederlands als Engels 

gesproken. Dit houdt in dat de ALV-voorzitter haar mededelingen in beide talen vertelde. ALV-

boekjes waren in het Engels en Nederlands beschikbaar en beleid werd volledig vertaald. Leden 

mochten hun vragen in het Engels of Nederlands stellen en werden dan in diezelfde taal van een 

antwoord voorzien. Notulen werden uitgewerkt in de taal die gesproken werd tijdens de ALV. De 

secretaris raadt aan het volgende bestuur aan deze tweetaligheid zo te houden. Er is het afgelopen jaar 

een tendens geweest waarbij de ALV-voorzitter de haar mededelingen alleen in het Engels voordroeg 

omwille van de tijd. Dit is goed bevallen bij zowel het bestuur als de ALV. De secretaris geeft dan ook 

aan haar opvolger mee dit te bespreken met de ALV-voorzitters het komende jaar en hen aan te raden 

dit telkens voor te leggen aan de ALV. 

4.1.6 Oud-besturenborrel 

De secretaris heeft in maart van dit jaar de oud-besturenborrel georganiseerd. Het was een mooie 

avond waar nog lang herinneringen op werden gehaald en kennis werd gemaakt met het nieuwe 

bestuur. De secretaris raadt haar opvolgster aan de oud-besturenborrel wederom op een vrijdag plaats 

te laten vinden. 

 

4.2 Commissaris Promotie 

 

“Leoooo….” – een bestuurslid voor een smeekbede een foto van het internet af te halen. 

4.2.1 Commissie 
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De commissie Promotie telde dit jaar vijf leden. Hiervan waren vier commissieleden ouderejaars en 

één commissielid eerstejaars. Eén van de commissieleden studeerde IRO, de rest in Leiden. Het aantal 

commissieleden is zeker niet als te weinig ervaren. Aan de opvolgster wordt dan ook meegegeven een 

commissie van vier of vijf commissieleden te vormen. 

Het werk werd in de commissie verdeeld door middel van een schema. Hier konden de 

commissieleden zichzelf aanmelden voor welke activiteit zij graag een poster of foto’s wilde maken. 

Het schema werd door zowel de commissieleden als de commissaris als prettig ervaren omdat het 

hierdoor altijd duidelijk was wie welke activiteit onder haar hoede nam. Vooral in drukkere periodes 

met veel activiteiten was dit een goede manier van werk verdelen. Het gebruik van dit schema wordt 

dan ook aangeraden aan de opvolgster. 

In de toekomst zal elke commissie een lid promotie hebben in de taak van de secretaris. De 

commissiesecretarissen zullen doorgeven aan de commissie Promotie welke activiteiten er op welke 

manier gepromoot moeten worden. Hierdoor zal de commissie waarschijnlijk betere communicatie 

rondom activiteiten ervaren. Dit verliep dit jaar prima maar door zo’n persoon aan te stellen kunnen de 

ideeën van de betreffende commissie over de promotie van hun activiteiten beter overgebracht 

worden.   

4.2.2 SPIL-hok 

Tijdens informatiebijeenkomsten dit jaar is er geconstateerd dat het SPIL-hok in Den Haag niet 

zichtbaar genoeg is voor de IRO-studenten. Nu bevindt het hok zich op een wat verscholen locatie en 

begrijpen IRO-studenten vaak niet wat er te halen valt in het hok of hoe ze hun tijd daar zouden 

moeten besteden. De commissaris Promotie heeft het onder de aandacht brengen van het hok bij IRO-

studenten dan ook als taak op haar genomen. 

Het afgelopen jaar heeft de commissie Promotie zich ingezet om het SPIL-hok in Den Haag meer aan 

te kleden. Aangezien dit hok pas twee jaar van de SPIL is, is er nog veel ruimte om op te vullen met 

posters en foto’s. De commissaris is blij om te melden dat het hok al een stuk meer gevuld is met 

posters van activiteiten van het afgelopen jaar en raadt haar opvolgster aan om hiermee door te gaan. 

De commissie Promotie heeft het afgelopen jaar voor het eerst een activiteit georganiseerd. Dit was de 

International Food Tasting. Hierbij nam ieder commissielid hapjes mee uit een land. Deze activiteit 

werd georganiseerd in zowel het hok in Leiden als Den Haag. De activiteit was ook bedoeld om meer 

eerstejaars naar het hok te brengen. De activiteit was een succes, beide hokken zaten vol, en dus raadt 

de commissaris haar opvolgster aan het komende jaar ook een activiteit te organiseren. 

4.2.3 Sociale Media 

Gedurende het jaar is er naar gestreefd tijdens activiteiten zoveel mogelijk gebruik te maken van onze 

sociale media kanalen. Zo is er verslag gelegd van activiteiten op InstaStories, Facebook-live 

verbindingen en Twitter. Hierdoor hebben zoveel mogelijk SPIL’ers mee kunnen genieten van zowel 

formele als informele activiteiten, reizen en reis-bekendmakingen. De verslagen worden goed bekeken 

en het lijkt dus goed te zijn bevallen. 

Voor de Facebook-promotie is het beleid aangehouden om niet meer dan twee activiteiten per dag te 

promoten. Ook werd een activiteit uiterlijk twee weken van tevoren gepromoot. Dit laatste is wel eens 

niet optimaal verlopen en dus zal er aan het volgende bestuur worden meegegeven om altijd op de 
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hoogte te zijn van eigen activiteiten ruim voor de deadline van twee weken. Het Dutch follows English 

beleid is aangehouden bij de Facebook-promotie. Op Facebook en Instagram werden maandelijks 

overzichten geplaatst van alle activiteiten van die maand. Dit is goed bevallen en zal meegegeven 

worden aan de opvolgster. 

De Instagram is gebruikt om foto’s van activiteiten te plaatsen en ook activiteiten extra te promoten. 

Ook dit jaar is het gebruik van Instagram belangrijker geworden voor het promoten van activiteiten en 

het weergeven van foto’s. Dit zal de komende jaren waarschijnlijk alleen maar belangrijker worden. 

De Snapchat is dit jaar geherintroduceerd. De commissie zou de Snapchat gebruiken om op een 

informele manier verslag te leggen van SPIL-activiteiten. Dit is echter niet heel goed bevallen, 

aangezien de Snapchat vrij weinig gebruikt is. Waarschijnlijk komt dit vooral door de overeenkomsten 

tussen Snapchat en InstaStories. 

De commissaris heeft ook de LinkedIn pagina bijgehouden met het oog op professionaliteit. Aan de 

opvolgster wordt meegegeven om hier ook vacatures op te plaatsen, de combinatie van taken van de 

opvolgster met ICT zal hierbij goed van pas komen. 

4.2.4 Vernieuwingen 

De commissie heeft dit jaar vernieuwde SPIL-stickers uitgebracht. Het budget liet ons toe 6000 

stickers te bestellen en dus zullen er voor de komende tijd genoeg aanwezig zijn om de SPIL op zeer 

letterlijke manier zichtbaar te maken op alle bestemmingen waar de SPIL komt. 

Dit was niet een volledige vernieuwing maar de commissie heeft dit jaar de aftermovies van SPIL-

reizen teruggebracht. Van zowel de Brussel-excursie als de Korte Reis naar Londen is een aftermovie 

gemaakt. Deze zijn ook vertoond in beide hokken en zijn goed ontvangen onder zowel de deelnemers 

van de reizen als andere SPIL’ers. De aftermovies zijn op de SPIL Facebook-pagina geplaatst om ook 

SPIL’ers die niet mee zijn geweest op reis een idee te geven van hoe zo’n reis eraan toe gaat en ze te 

overtuigen wel mee te gaan op een volgende reis.   

 

5. PENNINGMEESTER & COMMISSARIS IAPSS 

  

5.1. Penningmeester 

 

“Dit is gewoon welvaart hoor” - De penningmeester wrijvend over zijn buik.  

  

5.1.1 KasCommissie 

 

Het Kasverslag geschreven door de Kascommissie wordt bijgevoegd aan het ALV-boekje. 

  

5.1.2 Contributie 

 

Uit ervaring van de voorgangers van de penningmeester is gebleken dat het incasseren van de jaarlijkse 

contributie soms nog wat problemen met zich mee kan brengen. Ook dit jaar was het incasseren van de 

jaarlijkse ledenbijdrage een uitdaging. In het huidige contract met de ABN Amro bank mag de 

penningmeester vier betaalbatches van maximaal 1000 incasso’s indienen per kalenderjaar. Doordat de 

SPIL nu sinds twee jaar meer dan 1000 leden heeft, kon de algehele incasso niet in één betaalbatch 
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plaatsvinden. Daarom heeft de penningmeester naar oplossingen gezocht om toch de 1500 betaalbatches 

te kunnen verdelen over twee betaalbatches. Na wat telefoontjes en gezoek is het gelukt om de jaarlijkse 

contributie van 16 euro (leden) en 10 euro (reünisten) succesvol te innen. De penningmeester en de 

secretaris stelt dit tevreden. De (nu nog) h.t. penningmeester en secretaris zullen de (nu nog) f.t. 

penningmeester en secretaris hierin uitvoerig instrueren hoe de incasso zo vlekkeloos mogelijk kan 

verlopen. Hier zal een aparte inwerksessie aan besteed worden. 

  

De huidige penningmeester heeft vanuit zijn voorganger Mej. Bennami meegekregen dat zij aanraadde 

om een wanbetalersbeleid van 7% te hanteren. Uiteindelijk kan er geconcludeerd worden dat de SPIL 

dit jaar 8% wanbetalers heeft gekend na het incasseren en tikkies. In de daadwerkelijke begroting op de 

beleids-ALV is uitgegaan van 10% wanbetalers waardoor de inkomsten vanuit de contributie hoger zijn 

uitgevallen dan gedacht. Er zijn 2 procentpunt minder wanbetalers. Onder wanbetalers vallen leden die 

actief hun contributie hebben gestorneerd, leden die een ontoereikend saldo op hun betaalrekening 

hadden, leden die inmiddels een ander rekeningnummer hadden of andere redenen rond deze strekking. 

Een wanbetaler heeft van de penningmeester meteen een mail ontvangen waarin de strekking was dat 

de contributie inning bij dit lid niet gelukt was. Bijgevoegd bij de mail bevond zich een ‘Tikkie’-link 

waarmee leden en reünisten heel gemakkelijk hun contributie alsnog konden voldoen.  Elke wanbetaler 

die uiteindelijk deze link voldaan heeft, is op dat moment geen wanbetaler meer en mag gebruik maken 

van faciliteiten van de SPIL. Wanbetalers die de Tikkie-link niet hebben voldaan hebben in totaal drie 

waarschuwingsmails ontvangen en zijn na het verlopen van de deadline verwijderd uit het Ledenbestand. 

Het zakelijk gebruik van Tikkie kost in principe €0,25 per geslaagde Tikkie. Deze kosten zijn 

uiteindelijk niet verhaald op de SPIL omdat er dit jaar gebruik gemaakt is van het proefpakket.  

  

De penningmeester heeft de mogelijkheid van een nieuw incassocontract onderzocht om de jaarlijkse 

incasso te vergemakkelijken. Na onderhandelen was het resultaat dat het huidige contract (vier keer 

per jaar een batch met 1000 incasso’s), de gunstigste was. Het incassocontract is ongewijzigd 

gebleven. 

5.1.3. Begroting 

Bij de tussentijdse-ALV was al duidelijk dat de SPIL wat meer inkomsten binnen gekregen heeft dan 

verwacht. Dit komt mede uit de hogere contributie inkomsten en de hogere inkomsten vanuit 

Studystore. Bij deze wissel-ALV zal er geconcludeerd moeten worden dat er nog meer inkomsten zijn 

gegenereerd vanuit studystore dan bij de de tussentijdse gedacht werd. Gelukkig is dit deels 

gecompenseerd met de lagere inkomsten vanuit acquisitie. De inkomsten die vanuit Athenastudies elk 

jaar aan het einde van het studiejaar bekend worden gemaakt, zijn lager uitgevallen. De hogere 

inkomsten vanuit studystore compenseren dus deels met de lagere inkomsten vanuit acquisitie. De 

penningmeester raadt zijn opvolger aan om met Athenastudies in gesprek te gaan hoe een soortgelijke 

situatie voorkomen kan worden. Om ervoor te zorgen dat het geld vanuit het begrotingsoverschot niet 

verdwijnt op de spaarrekening is ervoor gekozen om een deel van het begrotingsoverschot te doneren 

aan het 39ste bestuur. Het advies van het 38ste bestuur luidt om dit geld te besteden aan het verbeteren 

van de website. De verdere invulling daarvan laat het 38ste graag over aan het 39ste.  

 

5.1.4 Facturen 

 

Dit jaar heeft de penningmeester het template van de SPIL-facturen een opknapbeurt gegeven. Zo is 

het template (naar inspiratie van het nieuwe DEBAT) strakker en hipper geworden. De 

penningmeester heeft zelfs al een compliment mogen ontvangen van een collega-penningmeester.  
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5.1.5. iZettle 

 

De penningmeester heeft dit jaar een tweede iZettle aangeschaft. Zo bevindt zich op dit moment één 

iZettle in Den Haag en één iZettle in Leiden. Dit bevalt het gehele bestuur goed. Zoals ook terug te 

lezen was in het beleid op de beleids-ALV, kost elke transactie 2,75 procent van het betaalde bedrag. 

Deze kosten worden direct verhaald op de betaler (het lid). Uit ervaring is gebleken dat dit geen 

obstakel was en is er veel merchandise afgerekend met het pinkastje. 

  

Dit jaar heeft de penningmeester de iZettle voornamelijk gebruikt voor merchandise. De hoofdreden 

hiervoor is geweest dat de penningmeester op deze wijze meer het overzicht kon behouden op zijn 

boekhouding. Activiteiten als het gala zijn afgerekend per bankoverschrijving of Tikkie. Daarnaast 

ervaarde de penningmeester het als prettiger om merchandise direct te kunnen afrekenen met de 

iZettle.  

  

5.2 Commissaris IAPSS 

 

“Allez, tijd voor bier.” - een individu vlak voor de borrel. 

  

5.2.1 IAPSS 

 

Zoals in het beleid van de tussentijdse-ALV terug te lezen is, is de SPIL dit jaar niet afgereisd naar het 

door IAPSS georganiseerde World Congress. Het congres was gepland tijdens de tentamenweek van 

blok 4 van alle politieke wetenschap studenten. Toen de datum van het congres bekend werd gemaakt, 

heeft de commissaris IAPSS direct contact opgenomen met het IAPSS-bestuur in de hoop dat de 

datum nog veranderd kon worden. Helaas was dit niet meer mogelijk. 

  

De SPIL blijft nog wel lid van IAPSS, maar heeft al sinds jaar en dag geen factuur van de contributie 

mogen ontvangen. De penningmeester wacht dit nog steeds af. 

  

5.2.2 Symposium 

 

Als alternatief op het niet bezoeken van het World Congress heeft de commissie IAPSS een 

Symposium georganiseerd met als thema The Future of Defense. Deelname aan het symposium was 

kosteloos voor de deelnemers. Defensie kon in dit symposium onder breed begrip besproken worden, 

zowel cyberveiligheid als conventionele veiligheid. Het symposium werd afgetrapt door de voormalig 

MIVD-directeur en viel goed in de smaak bij de deelnemers. Na de lunch werd er een debat 

georganiseerd waarin over de besproken materie werd gediscuteerd. Hierin waren twee 

commissieleden debatleiders. Als laatste formele programmaonderdeel werd er een denktank 

nagespeeld (nageSPILd) waarin deelnemers in groepjes hun ideale beleid wat betreft veiligheid 

konden formuleren. De commissie IAPSS heeft ook nog kolonel Bouwmeester gevraagd om te 

vertellen over zijn werk en de veiligheid, maar helaas heeft de kolonel afgezegd vanwege persoonlijke 

omstandigheden. Zoals de commissaris IAPSS dat graag ziet, werd de dag afgesloten met een heuse 

borrel op de universiteit. Aan het symposium hebben ongeveer 30 deelnemers meegedaan.  

  

De commissaris IAPSS kijkt positief terug op dit alternatief en geeft zijn opvolger ook mee om in zijn 

congres commissie goed te kijken naar waar binnen de SPIL meer behoefte aan is. Voorop staat dat 

het World Congress als eerste optie overwogen dient te worden.  
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6. COMMISSARIS BINNENLAND & ALMANAK 

6.1 Commissaris Binnenland 

“Ik het word ‘bilateraal’ inmiddels vaker gehoord dan mijn eigen naam” – Nicola Otten 

De commissaris Binnenland heeft afgelopen tijd de volgende activiteiten georganiseerd samen met haar 

commissie: 

  Datum Activiteit Aantal 

plekken 

Aantal deelnemers (op 

komen dagen) 

1 26-09-

2018 

Student Debate 40 20 

2 09-10-

2018 

ICC Excursion 35 30 

3 08-11-

2018 

Dies-Lezing: Kajsa 

Ollongren 

150 70 

4 20-11-

2018 

ICJ visit: Judge 

presentation 

120 93 

5 03-12-

2018 

ROOD/JOVD Debat: 

Midden Oosten 

100 70 

6 05-12-

2018 

Speeddaten met BuZa 

diplomaten 

50 50 

7 

8 

9 

10 

07-02-

2019 

08-02-

2019 

14-02-

2019 

15-02-

2019 

Austrian Embassy 

Indonesian Embassy 

Brazilian Embassy 

Mexican Embassy 

20 

25 

35 

30 

20 

25 

35 

30 
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  19-02-

2019 

NRC Podcast     

11 19-02-

2018 

Theme Night on Dutch 

Politics 

350 30 

  25-02-

2019 

Krokusklaslezing     

12 07-03-

2019 

Excursie Tweede Kamer 

NL 

30 30 

13 11-03-

2019 

Provinciale Staten Debat 80 70 

14 13-03-

2019 

Excursie Eerste Kamer 

ENG 

25 20 

15 14-03-

2019 

Excursie Tweede Kamer 

ENG 

30 25 

16 10-04-

2019 

Theme Night on Korea 50 25 

17 16-04-

2019 

Amnesty International 60 55 

18 30-04-

2019 

Theme Night: European 

Elections 

350 40 

19 01-05-

2019 

Workshop: speech writing 30 20 

20 09-05-

2019 

Theme Night on Migration 80 25 

21 15-05-

2019 

Leidsch Debat 400-500 200 
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22 05-09-

2019 

Lobbying in Brussels 35   

  06-09-

2019 

Oxfam Novib     

  11-09-

2019 

American Politics Event     

Vanaf september heeft de commissie Binnenland zich ingezet om het academische leven van hun 

medestudenten meer dimensie te geven door middel van het organiseren van activiteiten. Het scala aan 

activiteiten bestond onder andere voor een groot deel uit de welbekende Binnenland activiteiten zoals 

excursies naar de Eerste en Tweede Kamer; de ICJ en de ICC; en het Ministerie van Buitenlandse Zaken. 

Deze activiteiten zijn wederom goed ontvangen bij onze leden en de commissaris Binnenland raadt haar 

opvolger dan ook aan deze activiteiten weer te laten organiseren door haar commissies. Bovendien heeft 

de commissie ook geprobeerd activiteiten waarmee de SPIL al jaren bekend is, zoals thema-avonden en 

ambassade-bezoeken een zo’n origineel mogelijke draai te geven, door middel van bijvoorbeeld een 

Embassy Hop of door onderwerpen te kiezen bij lezingen waaraan in ons huidig curriculum – waarin 

wij ons als politicologie studenten bevinden – weinig aandacht wordt besteed, zoals Centraal Afrika. 

De commissaris Binnenland is daarbij samenwerkingen aangegaan met zowel politieke jongeren 

organisaties, zoals bij het debat met JOVD & Rood, als met andere Leidsche verenigingen, zoals bij het 

Leidsch Debat in samenwerking met B.I.L., Code, Elsa, HSVL, Grotius en StOP en bij de Theme Night: 

European Elections in samenwerking met EUSA en CIROS. De samenwerkingen hebben goed uitgepakt 

en geresulteerd in mooie evenementen die (hopelijk) bij hebben kunnen dragen aan de kennis en 

meningsvorming van onze leden. De commissaris Binnenland raadt haar opvolger dan ook aan in de 

toekomst ook samen te blijven werken voor specifieke evenementen, omdat heeft gebleken dat er veel 

grootse dingen te bereiken zijn middels goede samenwerking. Zeker met het oog op eventueel 

inhoudelijke overlap met de studentenvereniging CIROS kan het de juiste keuze zijn een samenwerking 

aan te gaan, om zo hogere kwaliteit te bieden aan de leden en meer publiek te trekken. Bovendien is het 

natuurlijk goed als onze SPIL-leden de mogelijkheid hebben in contact te komen met leden van andere 

Leidsche- en Haagsche verenigingen bij inhoudelijke activiteiten. 

Het feit dat het overgrote deel van de activiteiten heeft plaatsgevonden in het Engels, heeft ervoor 

gezorgd dat ook onze internationale leden vrijwel altijd de mogelijkheid hadden om de activiteiten bij 

te wonen. Het waren voornamelijk de excursies die goed in de smaak vielen bij internationale studenten. 

Het feit dat Nederlandse sprekers gevraagd werden in het Engels te spreken heeft vooralsnog geen 

invloed gehad op de kwaliteit bij de activiteiten. 

Helaas hebben er gedurende het jaar vier evenementen afgezegd moeten worden. De commissaris 

Binnenland heeft wederom nog geprobeerd het NRC-evenement te verzetten. Helaas is zij er niet meer 

in geslaagd om in contact te komen met NRC, waardoor het evenement niet meer onder haar tijd als 

commissaris plaats zal kunnen vinden. Zoals genoemd bij het tussentijdse beleid van de commissaris 

Binnenland, heeft de Krokusklas lezing niet door kunnen gaan in verband met miscommunicatie en 

tijdnood, wat resulteerde in het onvermogen van de commissaris een goede spreker te regelen. Ook het 

evenement over Amerikaanse Politiek en het Oxfam Novib evenement hebben de commissaris en haar 
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commissie niet meer waar kunnen maken. In verband met de vakantieperiode verliep zowel het e-mail 

contact als het interne contact enigszins stroever, waardoor de commissie op een gegeven moment met 

tijdtekort kampte. De commissaris heeft toen besloten de evenementen niet door te laten gaan, omdat 

zij de kwaliteit – en een waardige opkomst – niet met zekerheid zou kunnen waarborgen. 

De commissaris Binnenland heeft het afgelopen jaar haar doel om een twintigtal activiteiten te 

organiseren behaald, samen met haar lieftallige commissie Binnenland. In september zal er nog een 

laatste activiteit plaatsvinden, die de commissie Binnenland (bijna) volledig op eigen houtje heeft 

georganiseerd. De commissaris heeft tot haar grootste spijt het zogenoemde Lobbying In Brussels 

evenement helaas zelf moeten missen door haar tijdelijke verhuizing naar het Noorsche. 

 6.1.1 Commissie 

De commissaris Binnenland mag zichzelf gelukkig prijzen met haar commissie, die altijd vol 

enthousiasme heeft meegewerkt aan alle activiteiten. Van het ontvangen van sprekers, het afvinken van 

deelnemerslijsten, en locaties regelen tot een gestreste commissaris kalmeren: ze hebben het werk van 

de commissaris zichtbaar verlicht gedurende het jaar. Zelfs toen de commissaris zichzelf niet meer in 

ons kikkerlandje bevond hebben haar commissieleden zich ingezet om toch een activiteit neer te zetten. 

Iets wat de commissaris Binnenland enorm waardeert en waaruit blijkt dat ze uitermate competente 

commissieleden heeft uitgekozen aan het begin van het jaar. Ten tijde van het schrijven van het beleid 

heeft de eindevaluatie nog niet plaatsgevonden, al staat deze wel op de planning, zodat de commissaris 

Binnenland haar opvolger goede adviezen mee zal kunnen geven. 

6.1.2 Diescommissie 

In mei is de eerste Diescommissie gevormd. Deze bestaat uit een voorzitter, vice-voorzitter, secretaris, 

penningmeester en een algemeen lid. De commissie heeft zich zowel voor als tijdens de vakantie ingezet 

om een zo goed mogelijk programma neer te zetten voor de Diesweek, die in november plaats zal vinden. 

Naast de traditionele Dieslezing zullen er formele en informele activiteiten worden georganiseerd om 

zo de 38ste verjaardag van de SPIL te vieren. De commissie werkt in principe volledig zelfstandig, en 

is dus in de gelegenheid eigen invulling te geven aan de Diesweek en aan hun werkwijze. De 

commissaris Binnenland heeft hen tot dusver met voornamelijk beleidstechnische zaken begeleid. Dit 

gaat om zaken als adviezen over de locatie van een evenement, over het uitnodigen van sprekers en de 

verhouding informele-formele activiteiten. De commissaris heeft de voorzitter en de secretaris 

ingewerkt alvorens de eerste vergadering en zij wordt door hen op de hoogte gehouden van vorderingen 

binnen de commissie als zij zelf niet in de gelegenheid is bij de vergadering aanwezig te zijn. De 

commissaris is blij te vermelden dat zij groei waarneemt binnen de commissie op het gebied van 

voorzitterschap, samenwerking en inzet! De commissaris heeft sinds de Instemmings-ALV de 

commissie samen met f.t. commissaris Intern begeleid. Dit zodat de overdracht van 

verantwoordelijkheid makkelijk zal verlopen. De commissaris verheugt zich op de Diesweek en hoopt 

dan ook alle aanwezigen van de ALV terug te zien tijdens de activiteiten. 

6.1.3 Excursies 

Ten tijde van het tussentijdse beleid heeft de commissaris Binnenland aangegeven een andere houding 

aan te nemen om het aantal deelnemers dat niet op komt dagen bij excursies te verminderen. Het heeft 

dit jaar wederom effectief gebleken om een vakje toe te voegen aan de inschrijflijst op de SPIL-website. 

Dit vakje zou de boodschap bevatten dat met aanmelding, opdagen verwacht werd. Ook heeft de 

commissaris de deelnemers die wegbleven zonder hier bericht van te geven, achteraf een mail gestuurd. 
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Het is onduidelijk of dit uiteindelijk heeft bijgedragen aan het tegengaan van de absente deelnemers. De 

commissaris meent echter wel dat het redelijk is deze mensen aan te spreken middels zo’n e-mail, om 

eenzelfde situatie in de toekomst te voorkomen. 

Tijdens excursies werd gelukkig vaak het kledingvoorschrift nageleefd. Met name aan het begin van het 

jaar is gebleken dat veel internationale studenten het vervelend vonden om formeel gekleed te komen 

en een SPIL-das of -strikje aan te schaffen. De commissaris Binnenland heeft vanaf toen besloten een 

extra zin met uitleg toe te voegen aan de informatie e-mails die zij verzond naar deelnemers. In deze zin 

heeft zij benadrukt dat de SPIL dit voorschrift hanteert om een representatieve, professionele indruk 

achter te laten en bovendien om goede relaties te behouden met instanties die wij bezoeken. Dit heeft 

zeker effectief gebleken: deelnemers snapten waarom dit beleid gehanteerd werd en kwamen juist 

gekleed naar de evenementen toe. De commissaris raadt haar opvolger dan ook zeker aan dit voort te 

zetten. 

6.1.4 EJW 

De commissaris Binnenland kijkt tevreden terug op een prachtig Eerstejaars Weekend! Het EJW vond 

dit jaar plaats in Boxtel, een locatie die we opnieuw als geschikt kunnen bestempelen, ondanks de verre 

afstand van het Leidsche! Er waren genoeg plekken om aan 83 deelnemers slaapplekken te bieden en 

het gebouw en de omgeving bleken perfect voor het uitvoeren van de programmaonderdelen. De stad 

Boxtel was een fijne locatie voor het stadsspel en de uitgaansavond. Het thema dit jaar was ‘Going 

Nuclear’ wat succesvol werd verwerkt in de spellen. Onder de 83 deelnemers waren er twintig 

internationale studenten, wat overeenkomt met de stijgende lijn van internationale deelnemers van de 

afgelopen twee jaar en die hopelijk in de opvolgende jaren wordt doorgezet. De commissie heeft hard 

gewerkt en is er in geslaagd om op eigen houtje een fantastisch EJW neer te zetten en de commissaris 

Binnenland is erg trots op hen. 

6.2 Commissaris Almanak 

“Wat een hulde voor die amice” – Commissaris DEBAT over Cardi B 

Ten tijde van schrijven van het beleid kan de commissaris Almanak met trots vermelden dat de almanak 

op tijd naar de drukker is gegaan en zij hoopt de heilige graal, ofwel de almanak 2018-2019, vanavond 

aan de ALV te mogen presenteren. 

6.2.1 Drukkerij 

Dit jaar heeft het tweede contractjaar bij drukkerij Perfectbook plaatsgevonden. De commissaris 

Almanak was dusdanig tevreden met de samenwerking, communicatie en hulpvaardigheid van dit 

bedrijf, waardoor zij samen met de commissaris Acquisitie heeft besloten het contract nogmaals voor 

twee jaar te verlengen. Tevens is dit gedaan nadat ook andere drukkerijen zijn benaderd, waaruit bleek 

dat Perfectbook tot op heden de meest aantrekkelijke optie blijkt voor de SPIL als het gaat om het 

drukken van haar almanak. Middels het tweejarig contract zal de SPIL genieten van een korting van 

10% per jaar, wat bijna 400,00 euro bespaart, waardoor de SPIL nog mooiere, of nog meer almanakken 

zal kunnen bieden aan haar SPIL-leden. (Dit laatste zou echter, als het aan de commissaris ligt, niet de 

meest gunstige optie zijn, gezien de spijtige hoeveelheid onaangeraakte almanakken van voorgaande 

jaren.) Bovendien hoeft de opvolger van de commissaris Almanak niet bezig te zijn met het zoeken van 

een drukker, wat bij de voorgangers veel tijd in beslag heeft genomen gedurende het eerste gedeelte van 

het academisch jaar. 
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6.2.2 Commissie 

De commissie Almanak heeft dit jaar enorm goed werk geleverd. Alle commissieleden hebben zowel 

bijgedragen aan de inhoud als aan de vormgeving, wat erg goed uitpakte op het gebied van taakverdeling 

bij de jaarplanning. De commissie heeft door middel van hun creatieve invoer bijgedragen aan de 

kwaliteit en uniekheid van de almanak. 

De commissie kende dit jaar een secretaris, die erg goed werk heeft geleverd, en wat de commissaris 

Almanak veel werk heeft gescheeld, vooral tijdens de vergaderingen. Dit jaar kende de commissie 

Almanak drie internationale leden en vijf Nederlandse leden, wat goed heeft uitgepakt voor de 

tweetaligheid van de almanak. Bovendien slaagden de commissieleden erin goed samen te werken. De 

commissaris Almanak raadt haar opvolger aan om in de jaarplanning en met het kiezen van een 

voorzitter rekening te houden met beschikbaarheid tijdens de vakantieperiode. 

7. COMMISSARIS BUITENLAND & ICT 

7.1 Commissaris Buitenland 

 

‘Ik ben eigenlijk gewoon een beetje een reisleider’ - Marjolein op de Lange Reis 

 

De commissaris kijkt terug op een ontzettend leuk jaar, met drie hele succesvolle reizen en een 

commissie die geweldig werk heeft verzet.  

 

7.1.1 Brussel-excursie 

 

We begonnen het jaar met de tweedaagse Brussel-excursie, op 29 en 30 november. Een groep van 47 

SPIL’ers reisde per bus in alle vroegte af naar Brussel. Het reizen met de bus is niet alleen gezellig, 

maar ook makkelijk voor de commissie en gunstig voor internationale studenten, die zo geen 

reiskosten voor ov binnen Nederland hoeven te betalen. Nadat afspraken op het laatste moment toch 

afgezegd of verschoven werden, heeft de commissie alsnog een heel leuk programma kunnen 

neerzetten. We begonnen met een bezoek aan het ‘House of European History’ en later op de dag een 

bezoek aan ‘Bruegel’, een economische denktank waar we in gesprek gingen met de Secretaris 

Generaal. De volgende ochtend hadden we een afspraak met Hiddo Houben,‘Head of Division’ bij de 

Europese Commissie. We sloten de dag af met een lezing van Eric Povel, een medewerker van de 

NAVO. De reis verliep soepel, mede dankzij goede voorbereiding van- en goede samenwerking 

tijdens de reis. Het enige wat de commissaris haar opvolger heeft meegegeven, is dat het handig is om 

een uiterlijke datum te stellen aan wanneer mensen zich kunnen afmelden en een vervangende 

deelnemer kunnen zoeken, om zo veel stress op het laatste moment te kunnen voorkomen. 

 

7.1.2 Korte Reis 

 

Van 29 januari tot en met 2 februari reisde een groep van 39 SPIL’ers af naar Londen per bus en per 

trein. De commissie heeft ondanks de bij de Brexit horende chaos een leuk en interessant programma 

neer kunnen zetten. We begonnen de week met een ‘museum hop’ waarbij het Victoria and Albert 

Museum, Natural History Museum en het Science Museum werden bezocht. Verder stonden op het 

programma een bezoek aan de Speakers’ Corner -dat helaas onder constructie was-, Heidi Maurer en 

Nick Wright bij University College London, Patrick van IJzendoorn, Liberal Democrats MP Tom 

Brake, de Nederlandse Ambassade, een ‘pubcrawl’ en een bezoek aan de European Banking 
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Authority. We sloten de reis af met een gezamenlijk diner. Voor de reis begon had de commissie ook 

twee pré-activiteiten en het pré-buitenland diner georganiseerd, om zo elkaar al wat beter te leren 

kennen en wat meer te weten te komen over de Brexit. De sfeer in de groep was goed, mede dankzij 

een zeer geslaagde ‘pubcrawl’. Het enige wat de commissaris haar opvolger graag zou meegeven, is 

dat, indien het financieel mogelijk is, de Korte Reis een dag langer te laten duren. Uit de groep kwam 

vanuit verschillende mensen naar voren dat ze dit zeker niet erg hadden gevonden.  

 

7.1.3 Lange Reis 

 

Van 25 juni tot en met 8 juli zijn 35 SPIL’ers naar Jeruzalem & Tel Aviv afgereisd om daar meer te 

leren over de Israëlische politiek en het conflict tussen Israël en Palestina. We zijn onder andere in 

gesprek geweest met de minister van Regionale Samenwerking, langs geweest bij de Hebreeuwse 

Universiteit, B’tselem, Yad Vashem, hebben een ‘walking tour’ door de binnenstad van Jeruzalem 

gedaan, op bezoek geweest bij het ministerie van Buitenlandse Zaken, het ministerie van Strategische 

Zaken, de Independence Hall, Haaretz Newspaper, de Nederlandse Ambassade, Peace Now, de Duitse 

Ambassade, mensenrechtenadvocaat Omri Sender, Zazim en voor velen als hoogtepunt de excursie 

naar Masada, Ein Gedi en de Dode Zee. De commissaris kijkt tevreden terug op een divers en 

interessant programma, waar zover mogelijk een zo divers mogelijk perspectief op het conflict werd 

geboden. Vooraf aan de reis zijn door de commissie drie pré-activiteiten en het pré-buitenland diner 

georganiseerd, waarvan twee serieuze en inhoudelijke activiteiten, en een sportieve activiteit.  De 

commissaris kreeg uit de groep mee dat de deelnemers erg te spreken waren over het verblijf in twee 

steden. Door in twee steden te verblijven, krijg je toch net iets meer te zien van het land, en daarbij 

droeg het ook op een positieve manier bij aan de diversiteit en hoeveelheid afspraken. Omdat een van 

de deelnemers op eigen gelegenheid naar Tel Aviv is gevlogen, en daardoor zijn retourticket 

automatisch werd geannuleerd, heeft de SPIL een vervangend ticket voor hem naar Nederland moeten 

aanschaffen.  

 

Ondanks dat in Israël een geel reisadvies vanuit het ministerie van Buitenlandse Zaken gold, hebben 

zich geen problemen op dit gebied voorgedaan. Van tevoren is er wel extra aandacht besteed aan dit 

onderwerp in de vorm van een ‘safety briefing’ tijdens één van de pré-activiteiten en een stuk in de 

reader gewijd aan veiligheidsvoorschriften. Ook had de commissaris voorafgaand aan de reis contact 

opgenomen met het ministerie van Buitenlandse Zaken en de Nederlandse Ambassade in Tel Aviv.  

 

De kosten voor de deelnemers zijn uiteindelijk gerealiseerd op €… per persoon. Daarbij werd er ook 

nog een CASSA subsidie van €50,- per persoon toegekend, hiervan was overigens maar €.. per 

persoon nodig. De commissaris denkt dat de relatief lage prijs mee heeft geholpen aan de grote 

populariteit van de reis.  

 

 

De commissaris en het bestuur zijn beiden erg te spreken over het aantal deelnemers van 35. Het bleek 

een goed te handhaven aantal deelnemers, en ook de sfeer in de groep was goed. Het bestuur is tot de 

conclusie gekomen dat 35 deelnemers voor deze reis het ‘maximale’ aantal was, maar dit zal per reis, 

deelnemers en commissaris erg verschillen. De commissaris adviseert daarom het 39e bestuur 

zorgvuldig te kijken naar het aantal deelnemers van de Lange Reis volgend jaar, en daarbij de 

ervaringen van de vorige commissarissen Buitenland in het besluit mee te nemen.  

 

Tijdens de reis hebben drie deelnemers de reis eerder moeten verlaten. De drie deelnemers gaven bij 

het bestuur aan graag naar Jordanië te willen reizen tijdens de reis. Het bestuur gaf aan dat dit niet 
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toegestaan was omdat dit overlapte met een deel van de afspraken, en hierdoor dus een deel van het 

programma gemist zou worden. Bovendien vond het bestuur dat ze de veiligheid van de deelnemers in 

een ander land niet meer konden waarborgen. Het bestuur heeft toen besloten dat, mochten ze dit plan 

willen doorzetten, verdere deelname aan de reis zou worden ontzegd. Dit is toen in een gesprek tussen 

de desbetreffende deelnemers en enkele bestuursleden aan ze voorgelegd, en ze gaven aan dat als dit 

de consequenties waren, ze dezen zouden aanvaarden. Het bestuur heeft bij terugkomst besloten hen 

voor de rest van het bestuursjaar, dus tot de Wissel-ALV op 12 september te schorsen.  

 

7.1.4 Commissie 

 

De commissaris prijst zichzelf erg gelukkig met haar commissieleden. De commissie was altijd erg 

enthousiast, werkte hard en kon goed met elkaar en met de commissaris samenwerken. Mede dankzij 

de acht commissieleden kan de commissaris terugkijken op drie leuke en succesvolle reizen. De 

commissie had veel vrijheid in werkwijze, keuze in de bestemming van de reizen en het maken en 

aanschrijven van de afspraken. De commissaris had hierin een ondersteunende, leidende rol. Waar bij 

de Korte Reis nog gewerkt werd met vier subjes: logistiek, academisch en journalistiek, cultureel en 

politiek, werd bij de Lange Reis voor een andere aanpak gekozen. Deze aanpak werd gekozen met 

behulp van de commissieleden.  De subjes academisch/journalistiek, cultureel en politiek bleven 

bestaan, maar het subje logistiek werd een gedeelde verantwoordelijkheid van de gehele commissie. 

Alle commissieleden werden verdeeld over de drie overgebleven subjes en gingen hiermee aan de 

slag, zodat iedereen betrokken werd bij het aanschrijven van mensen en het plannen van afspraken. De 

commissaris maakte zelf een indeling voor het logistieke gedeelte van de reis. Elke dag waren de twee 

mensen die op die dag voorloper waren, verantwoordelijk voor het maken van het draaiboek en 

routeboek van die dag. De commissaris was eindverantwoordelijk en zorgde dat het uiteindelijke 

draaiboek en routeboek een geheel werden. De nieuwe aanpak van de subjes werd door de 

commissieleden en de commissaris als zeer positief ervaren en dit is iets wat de commissaris zeker 

gaat meegeven aan haar opvolger.  

 

7.1.5 Vorming Commissie Brussel Excursie 

 

In mei is de commissaris begonnen met het vormen van de Commissie Brussel Excursie. Deze 

commissie kent een voorzitter, secretaris, penningmeester en een algemeen lid. De commissie is 

zelfstandig aan de slag gegaan met het organiseren van een tweedaagse excursie naar Brussel in 

november. Zodra de f.t. commissaris Buitenlandse Betrekkingen bekend werd gemaakt, werd hij ook 

betrokken bij de commissie. De commissie heeft in overleg met de h.t. en f.t. commissaris besloten 

weer met 49 deelnemers per bus naar Brussel te reizen op 25 en 26 november. Terwijl de commissaris 

dit beleid aan het schrijven is, worden de laatste opties bekeken voor een hostel en een busbedrijf dat 

het vervoer zal regelen. Ook zijn de eerste mensen aangeschreven voor potentiële afspraken.  

De secretaris van de commissie moet door persoonlijke omstandigheden stoppen met haar werk als 

commissielid. Vanuit de commissie is een geschikte vervanger gevonden.  

 

7.2 Commissaris ICT 

 

‘Persoonsgegevens, die ga ik vernietigen’ - Marjolein tegen Rex die vraag wat ze in haar handen heeft 

 

Het hoofddoel van het ICT-beleid dat de commissaris het afgelopen jaar heeft gevoerd is het 

onderhouden van de website. Dit door zo goed mogelijk verslagen, foto’s, stages en artikelen en 

andere studie-gerelateerde dingen op de Engelstalige en Nederlandstalige website te zetten. Ook is de 
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website een plek waar leden zich kunnen inschrijven voor de vele activiteiten van de SPIL en waar ze 

terecht kunnen voor de agenda.  

 

7.2.1 Verbeteringen 

 

Een ander doel van de commissaris, naast het onderhouden van de website, was het verbeteren van de 

website. Dit is deels gelukt. Zo is de website omgezet naar de nieuwe commissiestructuur, zijn er nog 

wat foutjes uit de Engelstalige website gehaald en is de merchandise pagina geupdate. Een punt waar 

de commissaris mee aan de slag is gegaan, maar niet met succes heeft kunnen afronden, zijn de foto’s. 

Het is de commissaris niet gelukt om foto’s op de website te plaatsen omdat de server vol staat met 

een wirwar aan jaren oude foto’s. Als een tijdelijke oplossing is er nu een Flickr account aangemaakt 

waar SPIL-leden foto’s kunnen bekijken. Het 38e bestuur wilt het 39e bestuur adviseren het 

geschonken bedrag van €… te investeren in het opschonen van de server.  

 

7.2.2 AVG 

 

De commissaris is het afgelopen jaar veel bezig geweest met AVG, en zo bewust mogelijk ‘AVG-

vriendelijk’ omgaan met de website. Dit houdt in het beveiligen van de website, inschrijflijsten na 

gebruik verwijderen en een bijeenkomst van het StOP over de AVG bijwonen.  

 

 

8. COMMISSARIS ONDERWIJS & FACILITEITEN 

8.1 Commissaris Onderwijs 

‘Ik wil dood’ – Aline de la Croix  

‘Nee niet doen, we hebben de inwerksessie nog niet gehad!’ – Catrin Böcher 

8.1.1. Boekverkoop 

Ook afgelopen blok heeft de commissaris in samenwerking met de commissaris Promotie de SPIL-

boekverkoop gefaciliteerd. Door een fout aan onze kant is er voor het vak Politieke Filosofie van IBO 

jaar twee een verkeerde editie van de literatuur aangeboden. Na overleg met de desbetreffende 

professor bleek de schade gelukkig minimaal en was er qua inhoud geen verschil tussen de twee 

edities. Afgezien daarvan was er duidelijk verbetering zichtbaar met betrekking tot de boekverkoop.; 

mails over te laat geleverde boeken bleven minimaal en de studenten waren voornamelijk tevreden. 

Zoals in het huidige contract met StudyStore is vastgelegd heeft de commissaris voor de deadline van 

1 juli 2019 een afspraak gemaakt over het combinatie percentage voor het aankomende jaar. In haar 

huidige staat is het afgesproken dat de provisie en korting die over onze boekverkoop gelden samen 

een percentage van 21,5 procent van de omzet zal bedragen. In overleg is besloten om de verdeling 

van afgelopen jaar te behouden. De commissaris ervaart de communicatie met StudyStore als prettig 

en heeft met behulp van de Service Level Agreement (SLA) zich hard kunnen maken voor de 

belangen van de SPIL. Zo is er voor elk blok overleg geweest over de vaststelling van de boek 

prognoses, zodat miscommunicatie hierover voorkomen kon worden. 

8.1.2. Commissie 
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De commissie heeft het gehele jaar door hard gewerkt en mooie resultaten afgeleverd. Ze hebben zich 

beziggehouden met de professionele ontwikkeling van hun mede studenten via het organiseren van 

workshops gericht op academische vaardigheden, zijn druk bezig geweest met het organiseren van 

carrière ondersteunende activiteiten – waaruit de nieuwe Take Your Kid to Work Day geboren werd. 

En hebben ook de ietwat informelere kant meegemaakt tijdens de voorbereidingen van de collegeboot. 

De commissaris heeft haar commissie waar mogelijk graag de vrijheid gegeven om zichzelf te 

ontplooien, maar heeft in tijden ook met hen samengewerkt om oplossingen te bedenken voor ontstane 

problemen. In welk geval ze iets meer de leiding op zich heeft genomen. Aan het begin van dit jaar 

heeft de commissaris Onderwijs aangegeven evaluaties te houden met haar commissies aan het einde 

van elk blok. Met de tijd zijn deze evaluatiemomenten van ietwat meer informeel karakter geworden 

en was een gesprekje op de borrel, voor een vergadering of tijdens het passeren in de gangen genoeg. 

De commissaris zou haar opvolger graag meegeven dit voort te zetten om zo de opinie binnen de 

commissie te volgen en op de hoogte te blijven van het persoonlijke welzijn van haar commissieleden. 

8.1.3. Activiteiten 

Activiteit Taal  Deelnemers Locatie  Opmerkingen 

Speeddaten met 

Tweedejaars IRO 

studenten 

ENG 30 Den Haag, Wijnhaven 
 

Workshop Essay 

Schrijven 

ENG 10 Leiden, Faculteit der 

Sociale Wetenschappen 

 

Carrière avond ENG/NL 30 Den Haag, Wijnhaven 
 

‘Take Your Kid to 

Work Day’ 

ENG 30 Den Haag 
 

Workshop Personal 

Branding 

NL 10 Den Haag, 

Schouwburgstraat 

 

College Boot ENG 30 Leiden  
 

Open Air Lecture ENG 10 Den Haag, Wijnhaven  
 

Carrière Avond ENG/NL 20 Den Haag, Wijnhaven  
 

Helsinki Minorities 

Evenement  

ENG 150 Den haag, Wijnhaven  Georganiseerd door de 

Helsinki Committee in 

samenwerking 

Master Borrel  ENG/NL 5 Leiden 
 

  

In bovengenoemd overzicht zijn de activiteiten te zien dit jaar door de commissie Onderwijs zijn 

georganiseerd. De commissaris heeft getracht een geschikte balans te vinden in de verdeling van de 

activiteiten over het Leidsche en het Haagsche. Het is haar opgevallen dat bepaalde activiteiten het 



27 
 

‘beter doen’ in de ene stad in vergelijking tot de anderen en heeft hier dan ook specifiek naar 

gehandeld. Ze adviseert haar opvolgster om in de nieuwe jaar laag opnieuw de verdeling in de gaten te 

houden en uit te gaan van de vraag naar bepaalde activiteiten in beide steden. 

De voertaal van de activiteiten is vooral Engels geweest omdat in veel gevallen de deelnemers zowel 

als de sprekers van internationale afkomst waren. 

De samenwerking met Career Time is dit jaar wat meer op de achtergrond gebleven. Activiteiten van 

de Universitaire service bleven in het eerste gedeelte van het jaar minimaal bezocht en daarom heeft 

de commissaris besloten de samenwerking op een andere manier aan te pakken. De promotie van de 

door hen georganiseerde activiteiten is wel via de SPIL gegaan en de commissaris Onderwijs heeft in 

samenwerking met de commissaris Promotie een selectie gemaakt van evenementen, aan de hand van 

waarde en functionaliteit. 

8.1.4. Evaluaties 

Ook dit jaar zijn de SPIL surveys online doorgezet. Vanuit de Opleidings Commissie (OLC) werd 

duidelijk dat de ICLON-evaluaties nier altijd de gewenste vragen kunnen bevatten en daarom heeft de 

commissaris zo veel mogelijk geprobeerd hierop in te spelen. Voor elk jaar en elke studierichting is 

hetzelfde vragen format gebruikt om zo de antwoorden te kunnen vergelijken. De commissaris geeft 

haar opvolgster mee dit in deze lijn door te zetten zodat er vergelijkingen kunnen worden getrokken 

tussen de academische jaren. Ook zijn de resultaten van deze surveys besproken in de OLC. 

8.1.5. Masterstudenten 

De commissie heeft dit jaar een aantal Master studenten teruggezien op activiteiten. Vanuit het 

Instituut der Politieke Wetenschap is de vraag gekomen om als SPIL nauwer betrokken te worden met 

de Masteropleidingen van Politicologie, om deze studenten zo meer met de Universiteit en onderling 

te verbinden. De commissaris heeft hierop geanticipeerd door middel van het oprichten van een 

Mastercommissie die activiteiten voor deze doelgroep zal gaan faciliteren. Deze ontwikkeling is 

ingeluid met het plaatsvinden van de Master borrel waar studenten alvast kennis konden maken met de 

Vereniging. Helaas was de opkomst nihil en was dit daarmee geen geslaagd evenement te noemen. 

Voor de toekomst is de commissaris samen met haar opvolgster bezig aan een plan van opzet voor 

deze nieuwe commissie. Vanuit de f.t. commissaris Onderwijs & Politiek kwam het idee om ook de 

boekverkoop van de Master studenten door de SPIL te laten faciliteren om hen zo te binden aan de 

vereniging. Dit proces is nu in volle gang en zal door de f.t. commissaris worden voortgezet. 

 8.1.6. Infoboekje 

Net als vorige jaren heeft de commissaris een info boekje in elkaar gezet dat toelichting biedt tot de 

ingewikkelde digitale services van Universiteit Leiden. Deze zal tijdens verschillende momenten in de 

aankomende introductieweken worden uitgedeeld aan internationale studenten om hen te helpen 

wegwijs te worden in hun nieuwe studentenleven. Het boekje bevat namelijk niet enkel informatie 

over de inschrijving van vakken en tentamens, maar schijnt ook licht op het studentenleven van Leiden 

én op de SPIL als vereniging. Het boekje bevat zowel de Nederlandse als de Engelse informatie over 

bovengenoemde zaken.  

8.2 Commissaris Faciliteiten  
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‘Bizzey en een slutdrop, ja en toen scheurde hij!’ - Aline  

 

8.2.1 Commissie  

 

De commissie Faciliteiten heeft dit jaar hard gewerkt aan een verscheiden aanbod aan informele 

activiteiten voor de leden van onze Vereniging. Ze hebben laten zien zelfstandig te kunnen werken en 

met veel enthousiasme de taken van organisatie op zich te nemen. De commissaris is erg tevreden met 

hun prestaties en vind het mooi om te zien hoe zij zich hebben kunnen ontwikkelen dit afgelopen jaar. 

De leden van deze commissie gaven snel aan zelfstandig te werk te gaan en de commissaris heeft 

slechts hier en daar moeten helpen als er onverwachte zaken opkwamen. Verder heeft de commissie 

aangegeven meer betrokken te willen zijn bij de ontwikkeling van promotiemateriaal van hun 

activiteiten en zijn er in overleg met de commissie Promotie afspraken gemaakt om hun inspraak te 

vergroten.  

 

 

8.2.2 Activiteiten 

 

 

Activiteit Deelnemers Locatie  Opmerkingen 

Eerstejaars Borrel 20 Den Haag 
 

Borrel [8x] 20/50 Leiden 
 

After tentamen Borrel [2x] 10/30 Den Haag 
 

After tentamen vrijmibo [2x] 10/30 Den Haag 
 

Wafel Uurtje  20 Den Haag  
 

Wafel Uurtje  10 Leiden  
 

‘Tired on Tuesday’ Pyjama Party [Blok 1] 50 Den Haag  
 

PAUW tv uitzending  30 Amsterdam  
 

Dutch Day 20 Den Haag  
 

Neon Party [Blok 1] 50 Leiden  
 

Pubcrawl 30 Den Haag  
 

Madurodam 10 Den Haag  
 

Schaatsen  10 Leiden  
 

DSP Borrel 60 Den Haag  
 

Ouderdag  30 Leiden 
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Gangverenigingen feest [blok 2] 200 Leiden  
 

Krokusklas feest [blok 3] 120 Leiden  
 

Ouderdag  30 Den haag  
 

DSP Pubquiz 100 Den Haag  
 

Bandjes avond 50 Leiden  
 

Karaoke  10 Den Haag  
 

Gala  100 Leiden  
 

Extra borrel [2x] 10/30 Den Haag  
 

Pubquiz 30 Den Haag  
 

Koningsdag 70 Amsterdam  
 

Filmavond 10 Leiden  
 

SPIL-BIL feest [Blok 4] 50 Den Haag  
 

Schoolreisje 30 Tilburg  
 

GSA 20 Leiden  
 

 

 

9. COMMISSARIS DEBAT 

 

‘‘It is better to fail in originality than to succeed in imitation.’’ – Herman Melville 

  

De commissie DEBAT heeft onder leiding van de commissaris dit jaar een nieuwe jaargang van het 

vernieuwde DEBAT uitgebracht. Alle uitgaves bevatte een thematisch gedeelte, de november-editie 

over China, de februari-editie over het populisme, de april-editie over Nederland en de juni-editie over 

Afrika. Hoewel het gestreefde doel van een web-only artikel per week niet gehaald is, zijn er in totaal 

zo’n dertig unieke artikelen op de nieuwe website geplaatst. 

  

De gedrukte editie werd dit jaar gevuld met een interview met de Rwandese ambassadeur, diepgaande 

analyses van het opkomende China en uitgebreide achtergrondartikelen over staatsman Thorbecke en 

Nederland in de context van Europese integratie. Door het aanstellen van een diverse commissie heeft 

de commissaris kunnen garanderen dat het objectief om elke editie verschillende onderwerpen aan te 

snijden goed is gewaarborgd. Wat betreft de wisselwerking tussen het Nederlands en het Engels is de 

commissaris niet ontevreden, de huidige verhouding is op dit moment 70-30 in het voordeel van de 

Engelse taal. Voor DEBAT Online geldt dat elk artikel in beide talen is geplaatst. 

  

De kwaliteit van de artikelen van zowel DEBAT Online als de gedrukte versie is hoog gehouden door 

zowel de eindredactie op taal en feiten te laten controleren alsook een laatste controle net voordat het 

drukbestand naar de drukker werd verstuurd. 
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Het verenigingsblad is sinds 2008 opgenomen in het archief van de Koninklijke Bibliotheek, dat zich 

het doel heeft gesteld om het geschreven erfgoed in ons land zo goed mogelijk te bewaren. De 

afgelopen jaren is de nationale bibliotheek druk bezig met het digitaliseren van haar archief. Begin 

september heeft de commissaris de eerste stap gezet naar het online (via de website van de KB) 

inzichtelijk maken van het tijdschrift met de visie dat dit de komende jaren voortgezet en uitgebreid 

kan worden. 

  

9.1 DEBAT Online 

 

In maart van dit jaar is de nieuwe website online gekomen. Hieraan hebben Lisa Walen, Jan Frensen, 

en de f.t. commissaris Niels Bosman een grote bijdrage geleverd. Dankzij hun toewijding en motivatie 

is ons semiwetenschappelijke politicologische verenigingsblad klaar voor de toekomst. Het doel om 

DEBAT door een zo groot mogelijk aantal mensen te laten lezen is natuurlijk nooit vervuld, en 

ondanks het feit dat er een stijgende lijn zichtbaar is, is meer focus op het onlinegedeelte nodig. De 

commissaris adviseert zijn opvolger dan ook in zijn commissie een groter aantal mensen op te nemen 

dat zich specifiek wilt inzetten om de online aanwezigheid van ons semiwetenschappelijk tijdschrift te 

laten groeien. 

  

Het geld dat gereserveerd stond voor de promotie van DEBAT is gedurende de laatste weken voor de 

start van het inmiddels gestarte academisch jaar gebruikt om met de Facebookpagina en het Instagram-

account van het tijdschrift te adverteren. Hierdoor staat het aantal likes op Facebook op dit moment op 

… en het aantal volgers op Instagram op ….  

  

Ook dit jaar is het vinden van passende afbeeldingen weer een uitdaging gebleken. Hoewel de bronnen 

om uit te putten voor foto’s met nagenoeg géén copyrights zich hebben vermenigvuldigd, kan de 

commissaris zijn opvolger slechts op het hart drukken hier goed naar te blijven kijken en zich bewust 

te zijn dat onder geen beding gebruik gemaakt mag worden van foto’s van organisaties als het ANP, 

om copyright-schendingen te voorkomen. 

 

Op het moment van schrijven is er een gesprek gaande met het Algemeen Nederlands Persbureau over 

een foto geplaatst bij het artikel ‘Polariserende identiteitspolitiek raakt ons allemaal,’ het gaat hier om 

foto aangeboden ter publicatie door de persafdeling van de Nationale Politie. 

  

9.2 Commissie 

 

Afgelopen jaar was de commissie DEBAT verdeeld in de algemene redactie, de internetredactie en de 

eindredactie. Hierbij was het voor iedereen mogelijk om in beide platformen een artikel geplaatst te 

krijgen. In de loop van het jaar, kort na de start is hiernaast nog een groep de verantwoordelijk op zich 

genomen om een website te gaan bouwen. Deze onderverdeling is de commissaris in principe goed 

bevallen, maar het lijkt erop dat commissieleden duidelijkere scheidingslijnen wel zouden kunnen 

waarderen. Ook lijkt het de commissaris van belang – indien de f.t. commissaris het taalbeleid wil 

hanteren – dat enkele commissieleden vertaaltaken expliciet op zich nemen. De commissaris raadt zijn 

opvolger dan ook aan hier naar te kijken. 

  

Vanaf heden zijn alle taken van de commissaris overgedragen aan de f.t. commissaris Interne 

Betrekkingen Niels Bosman. De commissaris heeft in hem het grootste vertrouwen en acht hem in 
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staat DEBAT nóg verder te laten groeien op het wereldwijde web en durft zonder te aarzelen ons 

verenigingsblad door te geven aan de volgende commissie. 
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JAARPLANNING XXXVIIIe BESTUUR DER SPIL, ‘SERIAL SPIL’ER’ 

 

Week    Datum    Activiteit 

Augustus 2018 

Week 32   9 – 11 augustus   EJW 

Week 33   13 augustus   EL CID informatiemarkt (L) 

    14 augustus   EL CID faculteitsblok (L) 

Week 34   21 augustus   HOP informatiemarkt (DH) 

        HOP faculteitsblok (DH) 

         Start boekverkoop blok 1 

Week 35   30 augustus   IRO Orientation Day (DH) 

September 2018 

Week 36   4 september   Lezing van de Commandant der  

         Zeestrijdkrachten (DH) 

    5 september   Eerstejaarsborrel FSW (L) 

        SPIL-borrel (DH) 

    6 september   Wafel-uurtje (DH/L) 

        SPIL-borrel (L) 

Week 37   10 september   Lezing van Pete Hoekstra (DH) 

    13 september   Wissel-ALV (L) 

Week 38   18 september   SPIL-feest: Tired on Tuesday (DH) 

Week 39   26 september   Student Debate (DH) 

        PAUW excursie 

    27 september   Dutch Day (DH) 

Oktober 2018 

Week 40   2 oktober   #NORETAKES Speeddate (DH) 

    4 oktober   SPIL-borrel + 

         bekendmaking Korte Reis 

         bestemming (L) 

         Start boekverkoop blok 2 

Week 41   9 oktober   Internationaal Strafhof 

    10 oktober   SPIL-feest: Neon Night (L) 

Week 42   15 oktober   Start boekverkoop blok 2 

Week 43   25 oktober   After Tentamen Borrel (DH) 

Week 44   29 oktober   Informatie Bijeenkomst (DH) 

    31 oktober   Beleids-ALV (L) 

        Deadline inleveren motivatiebrief 

         Korte Reis 

November 2018 

Week 44   1 november   Career Market (L) 

        SPIL-borrel (L) 

Week 45   8 november   Dieslezing (L) 

Week 46   12 november   Inschrijvingen EJW/AJW commissies 

     13 november   Constitutieborrel (L) 

    15 november   Carrière avond (DH) 

Week 47   20 november   Internationaal Gerechtshof 
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    22 november   Kroegentocht (DH) 

Week 48   28 november   Madurodam 

    29-30 november  Brussel-reis 

         Uitgave DEBAT editie 1 

December 2018 

Week 48   1 december   Reünistennieuwsbrief verstuurd 

Week 49   3 december   JOVD x ROOD Debat (L) 

     4 december   Career Time (L) 

    5 december   Buitenlandse Zaken 

    6 december   SPIL-borrel (L) 

Week 50   12 december   Workshop Essay schrijven (L) 

Week 51   20 december   After Tentamen Borrel +  

        bekendmaking Lange Reis 

         bestemming (DH) 

Januari 2019 

Week 1    3 januari   SPIL-borrel (L) 

     4 januari   Schaatsen (L) 

(in de periode van)  7 – 18 januari   Pré-buitenlandactiviteit 

Week 3    16 januari   Start boekverkoop blok 3 

Week 4    21 januari   Pré-buitenlandactiviteit (DH) 

     25 januari   Pré-buitenlandactiviteit (DH) 

         Pré-buitenlanddiner (DH) 

Week 5    29 januari – 2 februari  Korte Reis 

Februari 2019 

Week 6    6 februari   International Food Tasting (DH) 

     7 februari   Oostenrijkse Ambassade 

         SPIL-borrel (L) 

     8 februari   Indonesische Ambassade 

    9 februari   Ouderdag (L) 

Week 7    11 februari   Take Your Kid To Work Day (DH) 

         Informatie Bijeenkomst (DH) 

     12 februari   Commissiestructuurhervormings-ALV  

         (L) 

    13 februari   Gangverenigingenfeest (L) 

         Deadline inleveren motivatiebrief  

         Lange Reis 

     14 februari   Braziliaanse Ambassade 

     15 februari   Mexicaanse Ambassade 

Week 8    19 februari   Thema-avond Nederlandse politiek 

         (DH)      

    20 februari   Commissiestructuurhervormings-ALV 

Week 9    25 – 27 februari  Krokusklas 

    26 februari   Krokusklasfeest: SPIL Sorority 

         Standoff (L) 

         Uitgave DEBAT editie 2 
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Maart 2019 

Week 9    2 maart    Ouderdag (DH) 

Week 10   5 maart    Binnenland-activiteit 

    7 maart    SPIL-borrel: Borrel of the Bands (L) 

         Tweede Kamer (NL) 

    8 maart    PvP-activiteit 

         Start boekverkoop blok 4 

Week 11   11 maart   Informatie Bijeenkomst  (DH)  

         Debat Provinciale Statenverkiezingen  

         (DH) 

     12 maart   Binnenland-activiteit 

     13 maart   Eerste Kamer (ENG) 

         Tussentijdse ALV (L) 

    14 maart   Binnenland-activiteit: Provinciale

        Staten 

         Tweede Kamer (ENG) 

         Extra borrel (DH) 

     15 maart   Oud-besturenborrel (L) 

Week 12   18 maart   PvP activiteit 

         Reünistennieuwsbrief verstuurd 

Week 13   29 maart   After Tentamen Borrel (DH) 

April 2019 

Week 14   1 – 6 april   IAPSS 

     2 april    Pré-buitenlandactiviteit (DH) 

     4 april    SPIL-borrel (L) 

Week 15   8 april    Informatie Bijeenkomst 

         Carrière avond (DH) 

     10 april    Tussentijdse ALV 

         Thema-avond Korea 

     12 april    Gala (L) 

Week 16   15 april    PiP Congres (L) 

     16 april    Amnesty International 

     17 april    Collegeboot 

     18 april    Bestuursinteresseborrel (DH) 

Week 17   24 april    Openluchtcollege (DH) 

     25 april    Pubquiz (DH) 

         Uitgave DEBAT editie 3 

Week 18   29 april    Thema-avond Korea (DH) 

     30 april    Thema-avond EU verkiezingen (DH) 

         Reünistennieuwsbrief verstuurd 

Mei 2019 

Week 18   1 mei    SPIL – B.I.L. feest 

         Speechwriting workshop (DH) 

         Filmavond (L) 

     2 mei    Workshop Decathlon (DH) 

         SPIL-borrel + bekendmaking  

         Almanak (L) 
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     3 mei    Collegeboot (L) 

         Master-borrel (L) 

Week 19   7 mei    Symposium (vervanging IAPSS) (DH) 

     8 mei    Filmavond 

         SPIL – B.I.L. feest (DH) 

     9 mei    Thema-avond Centraal-Afrika (DH) 

     10 – 12 mei   SPIL-weekend 

Week 20   13 mei    Pré-buitenlandactiviteit 

     15 mei    Inleveren sollicitatiebrief voor   

         bestuur (uiterlijke datum) 

         Leidsch Debat (L) 

     17 mei    Pré-buitenlandactiviteit (DH) 

Week 21   23 mei    After Tentamen Borrel (DH) 

     24 mei    Schoolreisje 

Week 22   27 – 31 mei   Bestuurssollicitaties (DH/L) 

    28 mei    Actieve Ledendag 

     30 mei    Actieve Ledendag (DH) 

Juni 2019 

Week 23   6 juni    SPIL-borrel + bekendmaking 

         kandidaatsbestuur (L) 

     7 juni    Grote Sociale Activiteit (L) 

Week 24       Pré-buitenlandactiviteit 

Week 25   21 juni    Pré-buitenlandactiviteit (L) 

         Pré-buitenlanddiner (L) 

         Uitgave DEBAT editie 4 

Week 26   24 juni    Instemmings-ALV (L) 

         Uitgave DEBAT editie 4 

Juli 2019 

     25 juni – 8 juli   Lange Reis 

        Reünistennieuwsbrief verstuurd 

Augustus 2019 

Week 32   7 – 9 augustus   EersteJaarsWeekend 

Week 33   12 augustus   EL CID informatiemarkt (L) 

     13 augustus   EL CID faculteitsblok (L) 

Week 34   20 augustus   HOP informatiemarkt (DH) 

         HOP faculteitsblok (DH) 

         HOP kroegentocht (DH) 

Week 35   29 augustus   IRO Orientation Day (DH) 

September 2019 

Week 36   4 september   Introductie-activiteit met 

         aansluitende SPIL-borrel (DH) 

     5 september   Lobbying in Brussels (DH) 

         SPIL-borrel (L) 

Week 37    12 september   SPIL-hok activiteit (DH) 

         Wissel-ALV + presentatie Almanak (L) 
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FINANCIEEL EINDVERSLAG XXXVIIIe BESTUUR DER SPIL, ‘SERIAL SPIL’ER’ 

 

Inkomsten  
Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

Contributies 1 € 20.160,00 € 20.384,00 € 20.110,00 

Rente 2 € - € 0,50 € 0,23 

Algem. Bijdrage Departement  € 1.600,00 € 1.600,00 € 1.600,00 

Alumnibijdrage Departement € 200,00 € 200,00 € 200,00 

StudyStore € 9.990,00 € 10.295,00 € 11.686,03 

Commissie Acquisitie 3 € 2.080,00 € 2.080,00 € 1.466,77 

Bijdrage Eigen Vermogen € - € - € - 

Vrienden van de SPIL € 100,00 € 100,00 € 137,62 

Overige Inkomsten € 50,00 € 50,00 € 60,00 

Schenking 37e  bestuur 4 € 780,00 € 780,00 € 780,00 

Totaal € 34.960,00 € 35.489,50 € 36.040,65 

Toelichting: 

1. Er kan geconcludeerd worden dat er 8% wanbetalers zijn.  

2. In tegenstelling tot eerder bericht is er toch rente ontvangen.    

3. Het bestuur heeft de tegenvallende inkomsten vanuit Athenastudies en de meevallende inkomsten 

vanuit StudyStore tegen elkaar afgewogen en heeft daarom het acquisitietarget lager gesteld om een 

lager begrotingsoverschot te realiseren.  

4. Het 38e bestuur heeft een schenking ontvangen van het 37e bestuur. Deze schenking is ingezet om 

het gemeenschapsbouwen voort te zetten. Zo hebben deze extra inkomsten ervoor gezorgd dat er dit 

jaar meer activiteiten in Den Haag zijn georganiseerd, en bij activiteiten die niet in Den Haag 

plaatsvonden heeft de SPIL in sommige gevallen de reiskosten betaald. Bij het gala is bijvoorbeeld een 

voor deelnemers gratis bus ingezet die van Den Haag naar Leiden reed, en na afloop van het gala weer 

terugreed.  

 

 

Uitgaven  
Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 
Bestuur € 5.486,77 € 5.457,08 € 5.280,89 

Secretaris € 800,00 € 800,00 € 495,84 

Buitenland 

Lange Reis 

Korte Reis 

€7.866,80 

€ 4.900,00 

€ 2.666,80 

€ 6.816,80 

€ 3.850,00 

€ 2.666,80 

€6.771,08 

€3.850,00 

€2.666,80 

Faciliteiten € 3.537,33 € 5.530,30 € 5.641,35 

DEBAT € 4.500,00 € 4.500,00 € 4.497,49 

Almanak € 3.700,00 € 3.700,00 € 3.698,37 

Reserveringen € 1.800,00 € 1.950,00 € 3.228,00 

Promotie € 700,00 € 950,00 € 1.093,01 

ICT € 719,83 € 852,58 € 747,12 

Onderwijs € 950,00 € 800,00 € 800,37 

SPIL weekend € 500,00 € 750,00 € 750,00 

Binnenland € 850,00 € 651,09 € 556,98 

Investeringen € 234,67 € 584,67 € 773,49 

IAPSS € 1.620,00 € 500,00 € 508,37 

Afschrijvingen € 350,00 € 350,00 € 350,00 

PvP € 150,00 € 150,00 € 175,00 
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Acquisitie € 80,00 € 80,00 € - 

Onvoorzien € 1.048,81 € 1.064,69 € 672,90 

Totaal € 34.894,21 € 35.487,21 € 36.040,26 

  

 

Uitgaven per post  

 

Bestuur Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realistie 

18/19 

Actieve Leedendag € 1.000,00 € 1.200,00 € 1.147,59 

ABN-Amro Kosten Zakelijke Rekening € 500,00 € 540,00 € 486,27 

Kosten Algemene Ledenvergadering € 800,00 € 800,00 € 800,04 

Van den Berg-Bachelorscriptieprijs € 100,00 € 100,00 € 100,00 

Constitutieborrelcadeaus  € 80,00 € 75,00 € 88,33 

Constitutieborrel SPIL1 € 1.350,00 € 1.201,61 € 1.201,61 

Kantoorartikelen 2 € 650,00 € 550,00 € 606,55 

StOP-Contributie € 10,00 € 10,00 € 10,00 

Exploitatie SPIL-hokken € 440,00 € 440,00 € 380,06 

Rondje Kroeg na Wissel-ALV € 112,10 € 112,10 € 112,10 

Medewerkers-lunch 3 € 80,00 € 63,70 € 63,70 

Algemene Bestuursuitgaven 4 € 300,00 € 300,00 € 265,69 

Sollicitaties bestuur 2018-2019 € 50,00 € 50,00 € 4,28 

Eerstejaars Kennismakingsborrel € 14,67 € 14,67 € 14,67 

Totaal € 5.486,77 € 5.457,08 € 5.280,89 

Toelichting : 

1. De constitutieborrel is aanzienlijk goedkoper uitgevallen dan van te voren gedacht werd. Dit kwam 

mede omdat er minder import betaald hoefde te worden dan op voorhand gedacht werd. Daarnaast is 

onvoorzien ook niet gebruikt.  

2. Van dit budget zijn vooral de werkplekken in Den Haag opgeknapt. Zo is er een printer voor in het 

hok in Den Haag aangeschaft. Daarnaast is deze post iets hoger uitgevallen mede doordat het bestuur 

twee papiershredders heeft aangeschaft voor in beide hokken om gevoelige informatie juist te kunnen 

vernietigen.  

3. De kosten van de medewerkers-lunch zullen ook dit jaar gedeeld worden met het instituut.  

4. Onder algemene bestuursuitgaven vallen onder andere de KvK-uitschrijvingen van oud-

bestuursleden, de kerstkaarten, bestuursinteresseboekjes en bestuurstrainingen. 
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Secretaris Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

Oud-besturenborrel 

Alumni Borrel 

€ 500,00 

€ 300,00 

€ 500,00 

€ 300,00 

€ 495,84 

€ - 

Totaal € 800,00 € 800,00 € 495,84 

 

Buitenland Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

Korte Reis € 2.666,80 € 2.666,80 € 2.666,80 

Lange Reis1 € 4.900,00 € 3.850,00 € 3.850,00 

Pre- en Postactiviteiten € 300,00 € 300,00 € 254,28 

Totaal €7.866,80 € 6.816,80 € 6.771,08 

Toelichting : 

1. De SPIL-bijdrage voor de Lange Reis is lager uitgevallen omdat de deelnemersbijdrage ook lager is 

uitgevallen.  

 

DEBAT Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

4x DEBAT € 4.200,00 € 4.200,00 € 4.208,76 

Workshops 

Digitaal DEBAT 

€ 100,00 

€ 200,00 

€ 100,00 

€ 200,00 

€ 90,00 

€ 198,73 

Totaal € 4.500,00 € 4.500,00 € 4.497,49 

 

 

Almanak Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

Almanak 

Commissie uitgaven1 

€ 3.700,00 

€ - 

€ 3.700,00 

€ - 

€ 3.368,37 

€ 16,49 

Totaal € 3.700,00 € 3.700,00 € 3.714,86 

Toelichting : 

1. Op aanraden van de KasCommissie is dit potje in het leven gesteld om kosten die de commissie 

maakt te kunnen dekken. Zo is bijvoorbeeld met dit geld de toegangsbewijzen van de locatie betaald 

waar de almanakfoto’s zijn genomen.  
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Faciliteiten Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

Pubquiz  € 70,00 € 100,00 € 49,90 

Borrels (14) 1 € 560,00 € 840,00 € 940,26 

Filmavond  

 

Karaoke avond 

€ 200,00 

 

€ 100,00 

€ 250,00 

 

€ 200,00 

€ 67,96 

 

€ 160,75 

Feesten  (5)  
 

€ 810,00 € 712,47 € 785,19 

Ouderdag Leiden 2 € 400,00 

 

€ 400,00 € 885,74 

Excursie Efteling 3 

 

€ - € 100,00 € 194,00 

Bandjesavond 4 € 170,00 

 

€ 400,00 € 231,20 

Gala  

 

Wafel uurtje 

 

Dutch Day 

 

Ouderdag Den Haag 5 

 

Madurodam  

 

GSA  

 

Schaatsen  

 

Introductieactiviteit Den Haag 6 

 

Kroegentocht7 

€ 1.200,00 

 

€ 11,06 

 

€ 16,27 

 

€ - 

 

€ - 

 

€ - 

 

€ - 

 

€ - 

 

€ - 

€ 1.500,00 

 

€ 11,06 

 

€ 16,27 

 

€ 150,00 

 

€ 33,00 

 

€ 400,00 

 

€ 67,50 

 

€ 350,00 

 

€ - 

€1.617,13 

 

€ 11,06 

 

€ 16,27 

 

€ 56,44 

 

€ 33,00 

 

€ 394,95 

 

€ 67,50 

 

€ 100,00 

 

€ 30,00 

 

Totaal 

 

€ 3.537,33 

 

€ 5.530,30 

 

€ 5.641,35 

 

Toelichting: 

1.Doordat de penningmeester bij de tussentijdse-ALV al moest constateren dat er een 

begrotingsoverschot was, is het budget voor de borrels verhoogd. Vervolgens constateerde de 

penningmeester in blok 4 dat StudyStore nog meer inkomsten zou opleveren, dus is er voor gekozen 

om met deze extra inkomsten direct iets te kunnen teruggeven aan SPIL-leden.   

2. Doordat het openhouden van de FSW duurder is uitgevallen dan is gedacht, is de post ouderdag 

Leiden ook hoger uitgevallen. Daarnaast was er geen rekening gehouden met andere kosten voor de 

ouderdag. Gelukkig kon het hoog uitvallen van de ouderdag opgevangen worden binnen de 

Faciliteiten begroting, doordat andere posten binnen Faciliteiten goedkoper uitvielen.   

3. De excursie naar de Efteling is iets hoger uitgevallen doordat de SPIL bijgedragen heeft bij de 

treinkaartjes voor leden zonder week-OV.  

4. Op aanraden van de ALV was er in beginsel meer geld begroot voor de Bandjesavond. Uiteindelijk 

viel het huren van apparatuur aanzienlijk mee en is de post aanzienlijk lager uitgevallen.  
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5. In eerste instantie was er geen geld begroot voor de ouderdag in Den Haag. Om de schenking van 

het 37e bestuur toch te besteden, is er voor gekozen om ook geld te begroten en dus te realiseren voor 

deze ouderdag.  

6. Deze activiteit zal een introductieactiviteit beslaan na de zomer voor de nieuwe lichting 

internationale studenten. Deze middagactiviteit zal worden georganiseerd voor internationale 

studenten die het EJW niet hebben kunnen bezoeken. Het doel van deze activiteit is het 

gemeenschapsbouwen waar het 38e bestuur van de SPIL ook geld van heeft gekregen van het 37e 

bestuur. 

7. Deze activiteit is later gepland in het jaar en was in oorsprong geen geld voor begroot. Dit geld is 

gebruikt om deelnemers van de kroegentocht een welkomstshotje te kunnen verschaffen.   

 

Reserveringen Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

8e Lustrum der SPIL 1 € 1.500,00 € 1.750,00 € 2.000,00 

SPIL-hok Leiden 2 

Lustrum DEBAT 

Donatie 39ste bestuur 3 

€ 150,00 

€ 150,00 

€ - 

€ 150,00 

€ 150,00 

€ - 

€ 150,00 

€ 300,00 

€ 778,00 

Totaal € 1.800,00 € 2.050,00 € 3.228,00 

Toelichting: 

1. Doordat er bij de herbegroting fors meer geld is te besteden, is ervoor gekozen om meer geld te 

begroten voor het Lustrum.  

2.Doordat alle activa in het SPIL-hok in Leiden al zijn afgeschreven, wordt er per jaar een bedrag 

gereserveerd om zo toch de kosten voor het vernieuwen in de toekomst gevangen kunnen worden.   

3. Het 38ste bestuur adviseert het 39ste bestuur om deze donatie te gebruiken om de website van de 

SPIL op orde te krijgen. Het bestuurslid wat verantwoordelijk is voor de website kan dit gebruiken om 

een expert in te huren of door zelf cursussen te volgen.  

 

Promotie Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

Commissie Promotie € 400,00 € 600,00 € 743,01 

EL-CID-stand 

 

HOP-week-stand 

€ 150,00 

 

€ 150,00 

€ 150,00 

 

€ 200,00 

€ 150,00 

 

€ 200,00 

Totaal € 700,00 € 950,00 € 950,00 

 

Toelichting: 

1. De universiteit heeft het SAP afgeschaft, waardoor dat betekent dat het drukken van posters en 

andere zaken duurder zullen uitvallen. Hierdoor is de SPIL genoodzaakt posters te laten afdrukken bij 

de printshop te FSW zelf en rekent daar ook ter plekke af per maand. Hierdoor moet de SPIL nu BTW 

betalen of het gedrukte materieel.   

 

ICT Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

Licentie Snelstart € 140,00 € 140,00 € 140,00 

Abonnement PC-leden € 75,00 € 75,00 € 71,39 

Hosting ‘www.spilplaats.nl’ € 325,54 € 325,54 € 325,54 

Domeinregistratie Argeweb € 20,00 € 20,00 € 18,15 



41 
 

 

Website1 

 

 

€ 59,29 

 

€ 59,29 

 

€ 59,29 

Kosten hulp expert2 

 

DEBAT software3 

€ 100,00 

 

€ - 

 

€ 100,00 

 

€ 132,75 

€ - 

 

€ 132,75 

Totaal € 719,83 € 852,58 € 852,58 

Toelichting: 

1. Kosten die worden gemaakt voor de jaarlijkse update van de website.  

2. Uit voorzorg was er een bedrag begroot indien de commissaris ICT een probleem eigenhandig niet 

kan oplossen en hiervoor  hulp moet inschakelen. De commissaris ICT heeft deze hulp niet nodig 

gehad.  

3. Deze kosten zijn gemaakt om het huidige template van de commissaris DEBAT te behouden die 

met zorg is gemaakt.  

 

Onderwijs Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

Onderwijsevaluaties 1 € 50,00 € 50,00 € - 

Activiteiten & Workshops2 € 500,00 € 500,00 € 612,40 

Carrière € 400,00 € 250,00 € 187,97 

Totaal € 950,00 € 800,00 € 800,37 

Toelichting: 

1.De onderwijsevaluaties zijn kosteloos uitgevoerd.   

2. Deze post is iets hoger uitgevallen dan begroot, maar wordt opgevangen binnen de 

onderwijsbegroting omdat onderwijsevaluaties en carrière lager zijn gerealiseerd.   

 

SPIL-weekend Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

SPIL-bijdrage € 500,00 € 750,00 € 750,00 

Totaal € 500,00 € 750,00 € 750,00 

 

 

Binnenland Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

Excursies, Lezingen & Debatten  € 300,00 € 250,00 € 305,89 

Dieslezing € 300,00 € 151,09 € 151,09 

Leidsch Debat 1 € 200,00 € 200,00 € 100,00 

StOP interfacultaire activiteiten € 50,00 € 50,00 € - 

Totaal € 850,00 € 651,09 € 556,98 

Toelichting: 

1.Elke deelnemende vereniging aan het Leidsch Debat heeft een bijdrage moeten inleggen van 100 

euro. Dit is lager dan vooraf werd verwacht.   
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Investeringen Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

Vaste speaker Leiden  

Aanschaf tweede iZettle  

Investering ter promotionele doeleinden (SPIL-stickers) 1 

SPIL-pennen 2 

SPIL linnen tasjes 3 

€ 37,50 

€ 97,17 

€ 100,00 

€ - 

€  

€ 37,50 

€ 97,17 

€ 200,00 

€ 250,00 

€ - 

€ 37,50 

€ 97,17 

€ 186,28 

€ 242,00 

€ 210,54 

Totaal € 234,67 € 584,67 € 773,49 

Toelichting: 

1. Bij de tussentijdse-ALV was nog niet duidelijk welke invulling er gevonden werd voor 

promotionele doeleinden. Uiteindelijk zijn dit de prachtige SPIL-stickers geworden.  

2. Van dit bedrag zijn 1000 SPILgele pennen gekocht met opdruk.  

3. Er is van dit bedrag nieuwe SPIL linnen tasjes besteld om mee te kunnen nemen op Lange 

Reis. Door een distributieprobleem zijn de tasjes niet op tijd binnengekomen en zijn er dus 

nog niet veel tasjes gebruikt. Daarom zullen deze tasjes vooral door het 39e gebruikt gaan 

worden, maar zal deze uitgave nog wel in het boekjaar van het 38e vallen.  

 

 

IAPSS (International Association for Political 

Science Students) 

Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

IAPSS-contributie  € 100,00 € 100,00 € 100,00 

Pre-IAPSS activiteit 

SPIL-bijdrage 

Symposium1 

€ 20,00 

€ 1.500,00 

€ - 

€ - 

€ - 

€ 400,00 

€ - 

€ - 

€ 408,37 

Totaal € 1.620.00 € 500,00 € 508,37 

Toelichting 

1. Met dit geld is een prachtig symposium georganiseerd.   

 

Afschrijvingen Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

SPIL-hok Den Haag1 € 250,00 € 250,00 € 250,00 

Afschrijving camera € 100,00 € 100,00 € 100,00 

Totaal € 350,00 € 350,00 € 350,00 

Toelichting:  
1.De penningmeester heeft een volledige lijst met de activa. Onder afschrijving valt: meubilaire; de 

bank, en alle apparaten;  ijskast, koffieapparaat, waterkoker, tosti ijzers, muziek boxen, en overige 

producten.  

 

Platform voor Politicologen     Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Contributie 1 € 150,00 € 150,00 € 175,00 

Totaal € 150,00 € 150,00 € 175,00 
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Toelichting:  
1.Doordat de PvP in boekjaar 17/18 een begrotingstekort had, werd aan elke lidvereniging gevraagd 

om 25 euro extra bij te dragen. Omdat het boekjaar al was afgesloten en om de administratie 

overzichtelijk te houden is er voor gekozen om deze extra bijdrage in boekjaar 18/19 op te nemen. 

Daarom is er uiteindelijk 175 euro gerealiseerd.  

 

 

 

Acquisitie Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

Acquisitie training1 € 80,00 € - € - 

Totaal € 80,00 € - € - 

Toelichting 

1.De commissaris Acquisitie heeft uiteindelijk besloten om geen acquisitietraining te volgen met haar 

commissie.   

 

Onvoorzien Begroot 

18/19 

Herbegroot 

18/19 

Realisatie 

18/19 

Algemene uitgaven 

 

SPIL-banner 1 

 

Nieuwe printer hok Leiden 2 

 

ANP-incident 3 

 

€ 1.048,81 

 

€ - 

 

€ - 

 

€ - 

€ 1.014,25 

 

€ 50,44 

 

€ - 

 

€ - 

€ - 

 

€ 131,45 

 

€ 201,45 

 

€ 340,00 

Totaal € 1.048,81 € 1.091,69 € 672,90 

 

 

Toelichting: 

1. De eerste banner heeft het bestuur aangeschaft zonder frame om kosten te besparen. 

Uiteindelijk bleek dat het bestuur dit niet eigenhandig in het frame van de oude banner kon 

plaatsen. Hierdoor was het bestuur genoodzaakt een nieuw frame aan te schaffen. Nu heeft de 

SPIL gewoon weer een banner die werkt. 

2. Medio april begaf de printer van het hok in Leiden het na 4  jaar trouwe dienst. Omdat deze 

kosten niet voorzien waren, heeft de penningmeester deze uitgave op aanraden van de 

KasCommissie onder onvoorzien geplaatst.  

3. Op het moment van schrijven is er nog geen uitsluitsel of de SPIL daadwerkelijk deze boete 

moet gaan betalen.  
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Balans  

Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 1.355,41 Eigen vermogen   € 35.774,59 

ABN spaarrekening € 26.200,23 Lustrum reservering € 5.500,00 

Dassen (187) € 1.122,00 DEBAT reservering € 500,00 

Strikjes (118) € 708,00 

SPIL-hok Leiden 

reservering € 300,00 

Bretels (95) € 2.090,00 Afschrijvingen € 1.546,00 

Vlinderdassen (107) € 1.070,20 Artikelen  € 1.825,29 

Doppers (56)  € 557,20 Reserve contributie € 12.080,00 

Oud-besturenspeldje (72) € 148,86 Reserve extra € 14.570,55 

Paraplu’s (17) € 102,00   

Fietspakketjes (36) € 350,36   

Kaarthouders (15) € 53,72   

Kas bestuur  € 727,16   

    

Debiteuren  € 1.836,70    

Totaal € 36.321,84      € 36.321,84 

  

Debiteuren   Crediteuren    

Medewerkerslunch instituut €63,70   

Instituut Politieke Wetenschap €1.800,00   

Totaal € 2.163,70   €  
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Realisatie Lange Reis  

Inkomsten Begroot     realisatie   

  p.p. Begroot   p.p. realisatie 

SPIL-bijdrage  € 110,00   € 3.850,00     € 110,00   € 3.850,00  

Deelnemersbijdrage  € 550,00   € 19.250,00     € 550,00   € 19.250,00  

CASSA-subsidie  € 45,20  € 1.582,00     €  40,80   € 1.428,00  

Massada bijdrage 1  € -  € -   € 63,29  € 1.835,29 

 Totaal  € 705,20   € 24.682,00     € 764,09   € 26.363,29  
 

  Uitgaven       

  Begroot   Realisatie   

  p.p. Begroot p.p. realisatie 

Accommodatie         

Abraham hostels  € 285,43  € 9.990,00  € 301,33   € 10.546,64  

          

Reizen         

Vliegtickets  € 269,92  € 9.177,28  € 269,92   € 9.177,28  

Transport bus 2  € 37,14 € 1.300,00  € 35,56  € 1.244,73  

          

OV Tel Aviv & Jeruzalem         

Ov-kaart  € 34,86  € 1.220,00       € 39,18   € 1.371,22  

          

Culturele activiteiten         

Yad Vashem (museum)  € 4,37  € 153,00  € 4,50   € 157,55  
Stadswandeling oude stad 
Jeruzalem  € 7,43  € 260,00  € 8,11  € 283,71 

Massada excursie (29 pers.)1  € -  € -  € 63,29  € 1.835,30 

     

Overig         

Huren vergaderzalen 3  € 8,00  € 280,00  € 5,93  € 207,43 

Telefoonkosten  € 0,29  € 10,00  € 0,29   €  9,99 

cadeau sprekers  € 0,29  € 10,00  € 0,64  € 22,50 

Kosten overmaken valuta  € 0,57  € 20,00  € 0,51  € 18,00 

Onvoorzien 4  € 21,16  € 740,46   € 4,58  € 160,37 

          

Teruggave 1 deelnemer 5 € - € 269,00  € -  € 269,00 

Restitutie deelnemers  -   -   €  30,27   € 1.059,58  

          

 Totaal                 € 23.429,74   € 764,11   € 26.363,30 
 

Toelichting: 

1. De excursie naar de Massada was optioneel en konden alle deelnemers van de Lange Reis aan 

deelnemen. Uiteindelijk hebben zich 29 van de 35 deelnemers opgegeven. De excursie naar de 
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Massada werd door deelnemers volledig zelf betaald als extra optie bij de reis. Daarom zijn de 

inkomsten vanuit de deelnemers van Massada (29 personen) gelijk aan de uitgave aan de Massada.  

2. Onder dit transport valt een gehuurde bus van de luchthaven naar Jeruzalem, een gehuurde bus 

van Jeruzalem naar Tel Aviv en een gehuurde bus van Tel Aviv naar de luchthaven. Dit zijn dus in 

totaal drie busreizen met een eigen bus.  

3. Wanneer een organisatie niet in staat was de groep te ontvangen op de eigen locatie, zijn er soms 

vergaderzalen gehuurd in het hostel.  

4.Een van de deelnemers had met het bestuur kortgesloten dat hij niet zou meereizen naar de 

bestemming. De deelnemer zou wel mee terugreizen met de terugvlucht. Nu werd op het vliegveld 

op de terugreis duidelijk dat de terugvlucht automatisch wordt geannuleerd indien men niet komt 

opdagen op de heenreis. Daarom had deze persoon geen vliegticket meer voor de terugreis. Er is 

besloten om de kosten van de terugreis van deze persoon binnen de Lange Reis begroting te laten 

vallen onder onvoorzien.  

5. Één deelnemer van de Lange Reis is in de zomer woonachtig in Tel Aviv, en daarom hoefde deze 

deelnemer geen gebruik te maken van het door de SPIL georganiseerde vervoer. Deze deelnemer 

heeft haar deelnemersbijdrage betaald minus de kosten van het vliegticket. Voor deze deelnemer 

hoefde namelijk geen vliegticket aangeschaft te worden.  
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Realisatie EJW 

Inkomsten Begroot   Realisatie    

 Aantal Begroot p.p.  begroot  
Aantal  Realisatie 

p.p. 
Realisatie  

Deelnemers 70  € 35,00   € 2.625,00  73  € 35,00 € 2.555,00 
Huidig bestuur 7  € 25,00   € 175,00  7  € 25,00 € 175,00 
Aankomend bestuur 4  € 25,00   € 125,00  4  € 25,00 € 100,00 
Commissie 7  € 25,00   € 175,00  7  € 25,00 € 175,00 
Borgsom   € 3,72  € 350,00   € 3,72 € 350,00 
Statiegeld   € 1,17  € 110,00   € 1,17 € 110,00 

 88   € 3.560,00  91   € 3.355,00 
 

  Uitgaven     

 Begroot   Realisatie   

 Aantal Begroot p.p. Begroot 
Aantal Realisatie 

p.p. 
Realisatie 

Accommodatie       

Scouting 94  €        11,70  €    1.100,00  91 € 10,97 € 999,00 

Voorzieningen 1 94  €          4,26  €       400,00 91 € 0,49 € 45,00 

       

Boodschappen       

Ontbijt & Lunch 94  €          2,13   €       200,00  91 €2,22 € 202,39 

Avondeten dag 1 & 2 94  €          2,98   €       280,00  91 € 3,42 € 311,50 

Snacks 94  €          1,06   €       100,00 91 € 1,34 € 121,59 

Non-alcoholische dranken 94  €          1,60   €       150,00  91 € 16,93 € 203,12 

Alcoholische dranken2 94  €          3,40   €       320,00  91 € 4,57 € 416,27 

       

Algemene uitgaven       

Versiering 94  €          0,32   €          30,00  91 € 0,40 € 36,09 

Deelnemersboekje 75  €          1,33  €        100,00 73 € 2,35 € 171,82 

Karaoke set  94  €          1,70 €         160,00 91 € 2,03 € 185,13 

       

Overige       

Brandstof 94  €         1,32       €        125,00  91 € 2,03 € 184,58 

Cadeau spreker 94  €         0,11  €          10,00  91 € 0,05 € 4,10 

Onkostenvergoeding spreker     94                  €         0,42  €          40,00  91 € - € - 

Schoonmaakspullen 94  €         0,27  €          25,00  91 € 0,04 € 3,69 

Borgsom 94  €         3,72  €        350,00 91 € 9,85 € 350,00 

Onvoorzien  94  €         1,14  €        106,80  91 € - € - 

Restitutie - € - € - 91 € 1,33 € 120,75 

Totaal  94   €    3.496,80    € 3.355,00 

 

Toelichting: 
1. Onder voorzieningen vallen kostenposten als gas, water en elektra. 
2. Er is door de deelnemers aanzienlijk harder geborreld dan vooraf gedacht werd.  
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